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ZÁPISNICA  OBECNÉHO  ZASTUPITEĽSTVA 
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Zápisnica 

z mimoriadneho zasadnutia obecného zastupiteľstva, ktoré 

sa konalo dňa 21. 07. 2011 

 
Zasadnutie bolo zvolané na základe písomnej pozvánky. 

Uskutočnilo sa 21. 07. 2011 o 18:00 v Robotníckom kultúrnom dome. 

 

1.   JUDr. Jozef Petráš, CSc.  -   starosta obce - ospravedlnený 

2.   Božena Balková -   kontrolórka obce 

3.   Mgr. Vladimír Olbert     -   prednosta obecného úradu  

4.   Ing. Eva Vejnarová -   zapisovateľka 

 

Poslanci:     

1. Mgr. Mgr. Peter Belica - ospravedlnený 

2. PhDr. Miloš Bella 

3. Mgr. Veronika Ďaďová 

4. Ing. Ján Jamriška 

5. MUDr. Igor Konvit - ospravedlnený 

6. MUDr. Richard Koyš 

7. Jaroslav Makovník 

8. Miroslav Miert - ospravedlnený 

9. Katarína Miháliková 

10. Mgr. Lenka Orelová  

11. Martin Rybár  

 

Hostia:   

- viď prezenčná listina 
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Program: 
 

1. Otvorenie 

2. Voľba návrhovej komisie 

3. Prerokovanie dokončenia rekonštrukcie Základnej školy Sučany 

4. Rôzne 

5. Interpelácia 

6.  Záver  
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1. Otvorenie  

Mimoriadne zasadnutie obecného zastupiteľstva po privítaní všetkých poslancov 

a prítomných hostí otvoril a viedol zástupca starostu obce MUDr. Richard Koyš. 

 

2. Voľba návrhovej komisie 

Za členov návrhovej komisie boli navrhnutí p. Ján Jamriška a p. Veronika Ďaďová. 

 

Hlasovanie: za schválenie členov návrhovej komisie: 

Za: 6 

Proti: 0 

Zdržal sa: 2 (Ján Jamriška, Veronika Ďaďová) 

 

OcZ volí členov návrhovej komisie p. Jána Jamrišku a p. Veroniku Ďaďovú. 

 

Za overovateľov zápisnice boli navrhnutí  p. Jaroslava Makovníka a p. Miloš Bella.  

 

Hlasovanie: za schválenie overovateľov zápisnice: 

Za: 6 

Proti: 0 

Zdržal sa: 2 (Jaroslav Makovník, Miloš Bella) 

 

OcZ volí overovateľov zápisnice p. Jaroslava Makovníka a p. Miloša Bellu. 

 

Za zapisovateľku bola určená p. Eva Vejnarová. 

 

3. Prerokovanie dokončenia rekonštrukcie Základnej školy Sučany 

OcZ informoval p. prednosta. Pán prednosta odovzdal slovo p. Bellovi, aby podal bližšie 

informácie.  

- p. Miloš Bella informoval OcZ o aktuálnej situácii rekonštrukcie ZŠ Sučany : „na minulom 

zastupiteľstve som vyšiel s návrhom, že ma stále trápi škola, že sa to nehýbe, nemáme 

žiadne dokumenty, materiály a bolo by dobré aby  sa veci okolo školy pohli. S tým, že som 

zistil, že komunikácia medzi starostom a pánom Stanovským a firmou Schott  viazne. 

Nedvíhajú si telefóny a preto som  navrhol zriadiť komisiu z poslancov a kompetentných 
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pracovníkov. Tak sa aj stalo a na minulom zastupiteľstve bola zriadená a odhlasovaná 

komisia. Prvá komisia zasadala za prítomnosti p. Schotta – riaditeľa firmy, jeho syna 

a právnika firmy spolu s ostatnými členmi, ktorá bola v piatok po zastupiteľstve. 

V úvodnom  slove  som prítomným vysvetlil  že náš základný cieľ je, aby sa škola čím 

skôr dokončila, aby na nej nevznikli  škody. V diskusii si povedali všetci svoje stanoviská 

a boli podané viaceré návrhy. Oni mali jasný cieľ, aby sme si ako obec zobrali 

prekleňovací úver. S tým, že my sme preverovali situáciu, ktorá vznikla na ÚVO (úrad na 

verejné obstarávanie)  a ministerstve. Ja som sa  dostal k rôznym materiálom až  po prvom 

sedení (po príchode starostu z dovolenky) s cieľom zistiť čo sa presne stalo, prečo firma 

Schott prerušila práce, v čom pochybila obec ako objednávateľ a pod., ale to teraz nejdem 

hovoriť,  možno neskôr. Jednoducho chceli sme istým spôsobom pokračovať, Schottovci 

zas chceli, aby sme si ako obec zobrali  prekleňovací úver na zaplatenie časti už vykonanej 

práce. Pán Stanovský tvrdil, že v žiadnom prípade nemôže obec brať úver,  z úradu na 

verejné obstarávanie prišlo 17.02.2011, že verejné obstarávanie je dočasne zrušené. Ono sa 

to začalo hýbať už skôr.  Z Bratislavy prišlo 23.11.2010 rozhodnutie o predbežnom 

opatrení. Zmluva s firmou Schott bola oficiálne podpísaná 15.10. 2010 ale v dokumentoch 

sú dva rôzne dátumy: jedna je 15.10. 2010 s podpisom p. Schotta  a druhá je až 08.11. 

2010 kde podpisuje za obec Sučany starosta takže už tu nebolo niečo v poriadku.  Hľadali 

sme riešenia a to riešenie veľmi súviselo s tým prekleňovacím úverom. Tak že pokiaľ to 

nebude vyriešené na ÚVO  a bude sa čakať na rozhodnutie súdu  zatiaľ je všetko zrušené, 

ako keby sa nič nedialo a malo by byť nové výberové konanie a všetko by malo byť   

zastavené.  Starosta nám oznámil na nejakom ďalšom sedení že primárnou chybou bolo to, 

že kontrola nebola vykonaná pred podpísaním zmluvy ale až neskôr a na ÚVO urobili 

chybu keď túto kontrolu považovali ako kontrolu pred podpisom zmluvy. Všetky chyby čo 

kontrola zistila a sú v zápise by mali byť ako sekundárne a nemali by údajne nič 

ovplyvňovať. To sú dve  veci, ktoré musia vyriešiť právnici, starosta povedal, že je to 

jeden zložitý precedens, ktorý nevedia ani oni riešiť. Zmluva sa urobila a stavba sa začala 

stavať, škola sa začala robiť, peniaze sa investovali a vo februári  keď už viac ako polovica 

prác bola vykonaná  sa má všetko zrušiť !? Všetko bolo zastavené a malo by sa podľa nich 

všetko zrušiť a všetky rozbité okná dať na späť  z tých kontajnerov, všetko dať do 

pôvodného stavu asi takto tam oni rozmýšľajú na tom ÚVO . Jednoducho to  asi tak urobiť, 

ako keby sa nič nedialo a začať nové výberové konanie. V tomto 13 stranovom zázname z 

kontroly  je veľa tých pochybení aj zo strany obce aj firmy Sagacity. Ešte chcem 

podotknúť, že do posledného kola verejného obstarávania  postúpili len  2 firmy - jedna zo 
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Žiliny a druhá  firma Schott.  Ale aby som sa vrátil k meritu veci .Ten prekleňovací úver 

alebo obyčajný úver alebo niečo iné, napr. aj  pôžičku  to nazveme,  sa nemohol zobrať na 

základe jednotlivých zmlúv,  hlavne kvôli zmluve s ministerstvom a s ÚVO, pretože by sa 

mohlo stať, že obec nedostaneme od štátu na tento projekt ani cent. Keď prišla na 

zasadnutie komisie pani kontrolórka a povedala, že áno, obec si môžeme zobrať nejaký 

úver  tých 60% neprekročíme, proste že finančná situácia v obci je dobrá, tak sme všetci 

boli spokojní, že nie je tých úverov veľa, že to zaťaženie nie je také a tak sme to aj viacerí 

pochopili. V diskusii sme pokračovali ďalej a po dvoch hodinách sme zastali presne na tom 

istom bode kde sme začali. Tak nakoniec pán Belica naznačil inú cestu a navrhol, že či by 

sme nemohli zobrať úplne iný úver resp. nejakú  pôžičku a obísť celé ÚVO a ministerstvo 

a neporušiť tým zmluvy. Inak povedané požičať si 11 mil. a firme Schott zaplatiť za 

doposiaľ vykonané práce. Celá táto komisia  sa tohoto návrhu chytila . Bolo ale treba 

preveriť, či by to bolo možné alebo nebolo možno - jednoducho sme mysleli, že to bude 

možné  a skúsime to týmto smerom a zoberie sa nejaká pôžička. Oni odišli spokojní, že sa 

niečo pohlo, ale základný prvý krok a to, že tu boli účastní Schottovci  sa urobil. 

V pondelok sa starosta vrátil z dovolenky ja som bol za ním , spolu s pánom prednostom 

a dohodli sme sa že budeme spoločne vec riešiť. Riešilo sa celý týždeň a v piatok, keď 

bolo zároveň aj otvorenie kolkárne sme sa dohodli, že zvoláme v tento deň druhú komisiu 

na ktorej bola aj pani kontrolórka. Tu  sme sa dohodli na nejakých bodoch. Ale ešte 

predtým prebiehali telefonáty, že môžeme požičať len 8 miliónov , nie 11 miliónov, ale 

pani kontrolórka povedala, že dobre, že sa môže zobrať 11 miliónov. Tam sme sa všetci 

dohodli na závere, že sa zoberie pôžička pre firmu Schott.  Nikto sa nezmienil o nejakých 

pochybnostiach k tejto pôžičke. V pondelok alebo utorok sa začnú zháňať v bankách 

financie s najmenším úrokom. Tak som rozhodil nejaké siete aj ja, aby sa hľadal úrok 

menší na tých 11 miliónov ako 3,2 %. Tri razy som volal s p. Schottom s tým, že vieme, že 

môže byť aj 2,9% niečo spomínal p. Belica. Ja som ale povedal, že musí p. Schott stanoviť 

nejakú hraniu, tak stanovil hranicu 3,2%.  My vezmeme pôžičku 11miliónov a oni z toho 

zaplatia úroky.  Na tom sme sa takto dohodli a v pondelok a utorok sa mali ísť zháňať 

financie s tým, že keď mu povieme v stredu že sú vybavené, oni sú ochotní zaplatiť úroky 

a nastupujú na dokončenie školy okamžite. No v utorok  mi to nedalo, lebo bolo nejako 

ticho, tak  som zavolal starostovi ako sa veci majú.  Volal mi aj Ing. Schott mladší, že pani 

kontrolórka mu volala v sobotu večer, že všetko je vybavené, že peniaze sa idú zháňať a že 

sa môže počítať s tým, že sme ako ústretoví a že sa bude môcť zobrať pôžička. Toto  som 

mu ale ja nepovedal, bol som radšej zdržanlivý. Oni si už boli istí, že je to na dobrej ceste a 
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starý p. Schott volal tiež v pondelok až  z Turecka a bol spokojný s riešením. V stredu som 

sem prišiel za starostom, ale starosta bol v Žiline potom vo väznici, tak nakoniec sme sa 

stretli .  Zavolal starosta, že môžem prísť na 13.00 hod. bol u neho aj pán poslanec Miert. 

Pán  starosta povedal že bol v utorok v Bratislave, kontrolórka všetko obtelefonovala a 

jednoducho žiadna pôžička sa brať nemôže, žiadny úrok sa nikomu nič nemôže preplácať, 

jednoducho - nič sa nemôže. Ja som povedal že to všetko mení na veci,  starosta sa to zas 

začal spájať s úradom pre verejné obstarávanie. Ja  som si overil, že ten zákon číslo 523 

hovorí o tom, že si obec nijakú pôžičku ani úver na riešenie problému školy nemôže 

zobrať. Len ma mrzí, že  funkcionári obce, ktorí ste tu,  ste nevedeli v ten piatok, že sa to 

nemôže  a nemuselo sa to dostať von, hlavne k p. Schottovi a mohlo to ostať u nás a mohli 

ste už vy vedieť ako odborníci, čo robíte roky tu, že takáto pôžička nie je možná, pretože 

stačilo zavolať jednej osobe do Martina alebo do Žiliny. Až potom ste to už tak urobili . To 

ma mrzí, lebo sme zbytočne narobili rozruch okolo všetkého.  Takže keď sa toto urobilo, 

potom volal mladý Ing. Schott dva razy s p. poslancom Belicom, volali si aj právnici  a že 

to dajú k súdu ale bolo im povedané  že radšej  nech to nerobia lebo všetko prehrajú, keby 

tu bol p. Belica by to potvrdil. My sme dostali ten 13 stranový záznam z kontroly , kde sa 

uvádza že obec Sučany  zastupoval pán starosta ale aj pán Stanovský zo Sagacity. Je tam 

veľa pochybení  to  je ale údajne až  to sekundárne čo našli, ale to prvotné  (primárne) je to 

, čo hovorí pán starosta , že to bude predmetom súdu. Preto to  vysvetľujem, lebo ja som to 

nepochopil až teraz, že toto vzniklo až po 21 dňoch od 15.10.2010 keď sa urobila zmluva 

a prvá kontrola by mala byť pred uzavretím zmluvy s nejakým zhotoviteľom a druhá by 

mala byť po uzavretí zmluvy. Oni vykonali a považovali kontrolu po uzavretí zmluvy ako 

pred uzavretím zmluvy.  Stále som to nechápal a nie len ja, čo sa tam vlastne stalo. Myslím 

si, že toto všetko nemuselo vzniknúť, pretože je to omyl a vznikol až po určitom termíne – 

po uzavretí zmluvy a pochybilo ÚVO, ale to čo zistila kontrola a čo  je uvedené aj 

v zázname z kontroly  aj keď po uzavretí. Čo všetko  tam je to ste si vy nemohli zistiť 

nakoľko ten 13 stranový záznam dal pán starosta len mne a pánu Miertovi.  Je tu  veľa 

bodov a teda pochybení čo ma  mrzí. Na základe tohto zisteného som vysvetľoval, že 

neviem ako súd dopadne. Ale môže trvať tri mesiace, môže trvať 3 roky aj 5 rokov, to 

znamená, že koľko to bude trvať, toľko to bude trvať, firma by nastúpila až po rozhodnutí 

súdu. Jednoducho  by som chcel a preto som sa aj na túto cestu dal, aby sa začalo 

s prerušenými prácami na škole čím skôr.  Po prvé sú prázdniny, deti nechodia do školy a  

za druhé sa bojíme, čo sa tam stane ak začne zatekať atd. S mladým Ing. Schottom som 

telefonoval v piatok asi hodinu a vysvetlil mi aj okrem iného, že ich chce dať k súdu 
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subdodávateľ čo majú od neho okná, tí už im poslali štyri e-maily a chceli zaplatiť ale 

nemajú z čoho. Oni si nejaký úver zoberú a že majú pripravené lešenie  a že počká ešte na 

otca, v pondelok by mal prísť a že v ešte tomto  týždni nastúpia do Sučian. S tým sme 

skončili. Ja som  volal starostovi, že som s Ing. Schottom ml.  volal a taktiež volal pán 

Belica  s ich právnikom p.Traščákom a obaja prisľúbili  že na budúci týždeň nastupujú a sú 

100% dohodnutí, len počkajú kým príde starý pán Schott z Turecka v pondelok. Ja  som 

zavolal Schottovcom v utorok  že aká je situácia a povedali mi, že sa zatiaľ nič nedeje, že 

mali inú stavbu , riešili iný problém, že otec je tam a že určite v utorok večer majú sedenie 

k problému dokončenia našej školy. Ale vzhľadom na počasie a iné záležitosti  (ešte niečo 

potrebovali odviezť )  nevedia  či ešte tento týždeň prídu. Údajne otec je hlavný šéf a otec 

mení všetko a on sa teraz vrátil z Turecka, tak zatiaľ rozhodol inak, ale  že sa nič  

nestalo, že je to na dobrej ceste , že si asi oni zoberú aj úver a splatia aj úrok . Včera bola 

streda a  volala mi pani kontrolórka , že situácia je taká ( volali asi Schotovci )  že 

Schottovci sa chcú dohodnúť s našou obcou tak, že si zoberú 10. mil. úver a že z toho 

zaplatíme úrok 50 % my a 50 % oni . Koľko ten úrok bude percentný či 3,2 alebo 2,8 na to 

sa všetko musí urobiť zmluva a to už nechávam na funkcionárov obce. Ale takýto postup 

bol, takto to všetko doposiaľ  prebehlo a teraz sme tu na to či to odobríme.“ 

- p. hlavná kontrolórka podala svoje stanovisko k rekonštrukcii ZŠ Sučany: „v prvom rade 

by som rada ospravedlnila p. Ing. Stanovského nemohol prísť, mal vážne jednanie 

v Kubíne a potom vysvelím aj jeho stanovisko, na záver ako on to chápe a vidí. Tak isto 

som myslela, že aj firma Schott sa zúčastní tohto rokovania, ale dohodli sme sa, že poviem 

a vysvetlím aj ich stanovisko. Predtým ako poviem tieto stanoviská ja tiež zaujem 

stanovisko k tomu - ako komplet. Ja ako kontrolór to vidím jednoznačne tak: ÚVO 

jednoznačne pochybilo s tým , že to je primárne a naozaj prehlasujem čestne, to čo pán 

Bella hovorí tých 20 koľkosi chýb sú to vlastne procesné chyby. Tá skutočná chyba, ktorá 

sa stala bola naozaj spojená s tým, že po 21 dňoch mala obec dostať informáciu – teraz už 

je nový zákon, že písomne vtedy nebol a stačilo ústne, alebo ak sa neohlásia môže obec 

podpísať zmluvu. Aj sa tak stalo, 21 dní prešlo, zmluvy podpísané sú aj na internete a až 

potom sa ohlásilo ÚVO, kde skutočne bolo neskoro a kde sa oprávnene nemohli hlásiť 

k tomu, aby to všetko dali na správnu mieru – muselo to ísť všetko na súd. Súd trvá do pol 

roka a musia sa vyjadriť, sme to preverovali najneskôr do polroka t.j. začiatkom septembra 

by mal byť koniec a mali by sa vyjadriť. Hovorila som s pánom Stanovským – bol tam 

osobne starosta, osobne pán Stanovský s tým, že im potvrdili zatiaľ, že tak na 99,9% je 

teda tak, že je to v náš prospech a my sme nič neurobili nič zlého, nespochybnili nič 
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vážneho čo je veľmi dôležité. Takže na 99,9% je to potvrdené pánom starostom a pánom 

Ing. Stanovským, že teda naozaj by mal byť takto súd vyhratý.  To, že naozaj zasadala 

komisia a to všetko to ja nebudem opakovať, lebo je toho dosť, to čo pán poslanec hovorí 

je pravda s tým teda, že som bola aj zavolaná, nepreštudovala som si vtedy momentálne 

zákon 523 o rozpočtových pravidlách, je pravdou, že obec je zaúverovaná do 11% a obec 

si môže zobrať úver do výšky 60%. Po tých všetkých sedeniach čo sme mali a ja som 

nevolala Schotta v sobotu ale pán Schott volal mňa to je tiež rozdiel s tým že sme dohodli, 

že budeme brať úver, ale pokiaľ zoberieme úver musím naštudovať zákon 523 

o rozpočtových pravidlách, ktorý mám, ktorý som naštudovala a celý som prešla od a po z. 

S tým, že hneď v pondelok ráno sme mali s pánom starostom prejsť tri banky na tomto sme 

sa dohodli v piatok poobede a to banky: Dexiu, VÚB, Sporiteľňu, pretože v Dexii 

a v sporiteľni máme finančné prostriedky a ktorý dá najnižší úrok tak vezmeme úver. 

Lenže cez víkend hlavne v nedeľu, kde jednoznačne zákon o rozpočtových pravidlách 

hovorí, že v žiadnom prípade si obec nemôže zobrať úver, úver musí ísť priamo účelovo 

a nie ako povedal pán Belica, že na niečo iné – tam by bolo hrubé porušenie zákona, kde ja 

som potom ani nešla po bankách, ale išla som za jednou advokátkou, potom za audítorkou, 

za jedným právnikom a nakoniec som volala najvyšší kontrolný úrad. Potvrdili presne to 

čo som ja vlastne naštudovala v tom zákone 523. My by sme hrubo porušili tri naraz 

vlastne zákony, kde hlavný zákon bol 523 čiže obec si nemôže zobrať úver. Ja som 

s pánom Schottom tú sobotu hovorila aj s mladým a to tým, že nechápem, že keď je 

zmluva  podpísaná vašim otcom a našim starostom a v zmluve je jednoznačné, že až po 

ukončení diela - 90 dní po kontrole sa môžu finančné prostriedky dostať na účet obce a my 

im potom naraz všetky finančné prostriedky pošleme. Čiže ja ako kontrolór to vidím tak, 

že hneď v začiatku keď sa urobila polovičná práca, keď nemali finančné prostriedky firma 

Schott tak si mali hneď brať úver a mohli sme sa dohodnúť na tom čo sa chceme teraz 

dohodnúť, lebo išli naozaj do toho s tým, že takto túto zmluvu podpísali.  Jediné čo teraz 

môžeme urobiť je prijať dané uznesenie. Prečítala návrh uznesenia.“ 

 

Hlasovanie: za schválenie  

1. opatrenia prijaté k dokončeniu rekonštrukcie Základnej školy Sučany. Zdôvodu 

predchádzania škôd v objekte ZŠ, obec sa zaväzuje znášať časť úrokov do výšky 50% 

z celkových úrokov z pôžičky na dokončenie rekonštrukcie ZŠ Sučany v maximálnej sume 

krytia úroku do 10.000 € bez DPH pre firmu SCHOTT s.r.o. Bardejov zhotoviteľovi diela tak, 

aby mohol urýchlene pokračovať pri realizácii diela podľa zmluvy.  
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2.Týmto obec predíde väčším škodám na majetku, ako v prípade, že by sa realizácia prác 

zastavila. V danom prípade toto riešenie pokladáme za hospodárnejšie a okrem toho je obec 

v časovej tiesni, nakoľko ZŠ musí byť pripravená na zahájenie školského roka.  

3.Uvedené finančné prostriedky budú premietnuté v nasledujúcom čerpaní rozpočtu.  

Za: 6 

Proti: 1 (Martin Rybár) 

Zdržal sa: 1 (Veronika Ďaďová) 

 

OcZ schvaľuje opatrenia prijaté k dokončeniu rekonštrukcie Základnej školy Sučany.  Z 

dôvodu predchádzania škôd v objekte ZŠ, obec sa zaväzuje znášať časť úrokov do výšky 50% 

z celkových úrokov z pôžičky na dokončenie rekonštrukcie ZŠ Sučany v maximálnej sume 

krytia úroku do 10.000€ bez DPH pre firmu SCHOTT s.r.o. Bardejov zhotoviteľovi diela tak, 

aby mohol urýchlene pokračovať pri realizácii diela podľa zmluvy.  

 

OcZ schvaľuje týmto že obec predíde väčším škodám na majetku, ako v prípade, že by sa 

realizácia prác zastavila. V danom prípade toto riešenie pokladáme za hospodárnejšie a okrem 

toho je obec v časovej tiesni, nakoľko ZŠ musí byť pripravená na zahájenie školského roka.  

 

OcZ schvaľuje uvedené finančné prostriedky budú premietnuté v nasledujúcom čerpaní 

rozpočtu.  

 

4. Rôzne 

- do bodu rôzne sa neprihlásil nikto.  

 

5. Interpelácia  

- do interpelácie sa neprihlásil nikto. 

 

6.  Záver  

-    p. zástupca starostu poďakoval prítomným za účasť a ukončil rokovanie. 
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Overovatelia zápisnice:       

 

 

  ...................................                                  ..................................... 

     PhDr. Miloš Bella                                       Jaroslav Makovník 

 

 

 ....................................                                  ....................................... 

   Mgr. Vladimír Olbert                                  JUDr. Jozef Petráš, CSc. 

     prednosta OcÚ                                                starosta obce 

 

 

Zápisnica je upravená podľa požiadaviek overovateľov zápisnice.  

 

 

..................................... 

  Ing. Eva Vejnarová 

     zapisovateľka 
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OB E C   S U Č A N Y 

 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 

ZÁPISNICA  ZO ZASADNUTIA  
MIMORIADNEHO OBECNÉHO  ZASTUPITEĽSTVA 

 
 

konaného dňa 19.10.2011 v Robotníckom kultúrnom dome 
v Sučanoch 
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Zápisnica 

z mimoriadneho zasadnutia obecného zastupiteľstva, ktoré 

sa konalo dňa 19. 10. 2011 

 
 

Toto zasadnutie bolo zvolané na základe písomnej pozvánky. Uskutočnilo sa v Robotníckom 

kultúrnom dome so stretnutím pozvaných o 13,00 hod. v zasadačke RKD. 

 

Prítomní: 

1. JUDr. Jozef Petráš, CSc.  -   starosta obce 

2. Mgr. Vladímír Olbert      -   prednosta obecného úradu 

3. Božena Balková  -   kontrolórka obce 

4. Viera Jašeková  -   zapisovateľka 

 

Poslanci:     

1. MUDr. Richard Koyš - ospravedlnený 
2. PhDr. Miloš Bella   
3. Mgr. Veronika Ďaďová  
4. Martin Rybár  
5. Jaroslav Makovník  
6. MUDr. Igor Konvit - ospravedlnený 
7. Katarína Miháliková  
8. Ing. Ján Jamriška  
9. Miroslav Miert  
10. Mgr. Lenka Orelová  
11. Mgr. Peter Belica – ospravedlnený, dostavil sa v priebehu zasadnutia OcZ 

 

Hostia:   

 - viď prezenčná listina 
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Program: 
 

1.       Otvorenie 

2.       Voľba návrhovej komisie 

3.      Predaj POTRAVINY HRABINY (zníženie ceny po neúspešnom pokuse v dražbe) 

4.      Riešenie Športového domu a reštaurácie Gól 

5.      Prerokovanie dokončenia rekonštrukcie Základnej školy Sučany a OHZ 

6.      Možnosť čerpania úveru na financovanie realizovaných projektov 

7.      Smernica o podávaní, prijímaní, evidovaní, vybavovaní a kontrole vybavovania                                       

         sťažností a petícií 

8.       Rôzne 

9.       Interpelácia 

10.     Záver 
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1. Otvorenie  
Starosta obce privítal prítomných poslancov a prítomných hostí. Uviedol, že program 

zasadnutia obdržali v písomnej podobe. Opýtal sa, či má niekto doplnky, príp. navrhuje 

zmenu programu. 

 

Mgr. Orelová navrhla, aby bolo určené, ako bude prebiehať rokovanie v bode rôzne. Navrhla, 

aby boli prejednané najskôr podnety občanov, aby nemuseli dlho čakať, následne podnety 

poslancov a napokon podnety obecného úradu. 

 

Hlasovanie za schválenie programu: 

Za prijatie programu hlasovali: PhDr. Miloš Bella, Mgr. Veronika Ďaďová, p. Martin 

Rybár, p. Jaroslav Makovník, p. Katarína Miháliková, Ing. Ján Jamriška, p. Miroslav Miert, 

Mgr. Lenka Orelová, t. j. všetci 8 prítomní poslanci. 

 

2.       Voľba návrhovej komisie 

Za členov návrhovej komisie boli navrhnutí: p. Miroslav Miert, Mgr. Lenka Orelová 

 

Hlasovanie za členov návrhovej komisie: 

Za: 6 (PhDr. Miloš Bella, Mgr. Veronika Ďaďová, p. Martin Rybár, p. Jaroslav Makovník,  

p. Katarína Miháliková, Ing. Ján Jamriška) 

Proti: 0 

Zdržali sa: 2 ( p. Miroslav Miert, Mgr. Lenka Orelová) 

 

Za overovateľov boli navrhnutí p. Jaroslav Makovník a Ing. Ján Jamriška. 

 

Hlasovanie za overovateľov zápisnice – p. Jaroslava Makovníka, Ing. Jamrišku: 

Za: 3 (Mgr. Veronika Ďaďová, p. Katarína Mihláliková, p. Miroslav Miert) 

Proti: 0 

Zdržali sa: 5 (PhDr. Miloš Bella, p. Jaroslav Makovník, Ing. Ján Jamriška, Mgr. Lenka 

Orelová, p. Martin Rybár) 
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Za overovateľov zápisnice boli navrhnutí: p. Jaroslav Makovník, PhDr. Miloš Bella. 

 

Hlasovanie za overovateľov zápisnice – p. Jaroslava Makovníka, PhDr. Miloša Bellu: 

Za: 6 (Mgr. Veronika Ďaďová, p. Martin Rybár,  p. Katarína Miháliková, Ing. Ján Jamriška, 

p. Miroslav Miert, Mgr. Lenka Orelová) 

Proti: 0 

Zdržali sa: 2 (PhDr. Miloš Bella, p. Jaroslav Makovník) 

 

Za zapisovateľku bola určená Viera Jašeková. 

3.      Predaj POTRAVINY HRABINY  

 (zníženie ceny po neúspešnom pokuse v dražbe) 

p. starosta povedal, že prebehla neúspešná dražba a je ju potrebné zopakovať. Kancelária, 

ktorá poriadala dražbu, navrhuje zníženie ceny. Je potrebné zaujať stanovisko, ako sa bude 

ďalej pokračovať. Pôvodná cena bola stanovená 84.800 €, dražobná kancelária navrhuje jej 

zníženie o 25 %, p. starosta navrhol jej zníženie o 15 %. K uvedenému je potrebné prijať 

záväzné stanovisko, otvoril rozpravu k tomuto bodu. 

Rozprava: 

- do rozpravy sa prihlásili: p. Miroslav Miert, Ing. Ján Jamriška, Mgr. Veronika Ďaďová, 

Mgr. Lenka Orelová, p. Martin Rybár. 

 

p. Balková, hlavná kontrolórka obce, navrhla presunúť tento bod rokovania na 14,00 hod.,  

kedy sa má na zasadnutie obecného zastupiteľstva (ďalej len „OZ“) dostaviť p. Tomáš Šufák,  

zástupca Licitor group, a. s. 

 

p. Miert uviedol, že k tomuto bodu programu mali poslanci dosť dlhé sedenie u p. starostu.  

Prítomní na tomto sedení sa dohodli, že pod 80 tis. € nepôjdu. 

 

p. starosta navrhol, aby bol prerokovaný bod 5.) Prerokovanie dokončenia rekonštrukcie 

Základnej školy Sučany vzhľadom k tomu, že je prítomný Ing. Miroslav Stanovský a potom 

pokračovať v riešení Športového domu. 
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5. Prerokovanie dokončenia rekonštrukcie Základnej školy Sučany 
 

p. starosta odovzdal slovo Ing. Stanovskému, potom doplní stanovisko p. Jaroslava Kapusta a 

Ing. Hūber. V rámci toho vystúpi aj predseda ekonomickej komisie. 

 

Ing. Stanovský informoval, že čo sa týka ZŠ, čaká sa na rozhodnutie súdu o námietke, ktorú 

Obec dala proti Úradu pre verejne obstarávanie (ďalej len „ÚVO“), bude potrebné urgovať 

súd, aby rozhodol, nakoľko to trvá už trištvrte roka. Blíži sa koniec roka, bude to potrebné 

riešiť. Medzitým začali stavebné práce na dokončení školy. Vyšla požiadavka na zmenu v 

projekte, s čím ako projektový manager súhlasil. Jedná sa o praktické riešenie na telocvični, 

kde sa budú okná zmenšovať, bude väčšia plocha zateplenia. Nemá to žiaden vplyv na 

financie obce, pretože po dohode s dodávateľom, tento je projekt v štádiu, kedy sa odsúhlasilo 

technické riešenie. Žiadal o zmenu na ROP k odsúhlaseniu zmeny projektu. Je telefonicky 

dohodnuté, že súhlasia s takýmto riešením. Po odsúhlasení zmeny bude potrebné urobiť 

dodatok k zmluve s dodávateľom na zmenu technického riešenia aj na predĺženie termínu 

realizácie stavby. Z ich strany vyšiel návrh, že sú schopní školu dokončiť do 31.12. tohto 

roku. 

 

p. starosta povedal, že dôjde k posunu do 31.3. Včera v ekonomickej komisii vznikol návrh na 

posun do 31.5. vzhľadom k poveternostným podmienkam, aby sa to urobilo kvalitne. 

 

p. Miert uviedol, že pre obec je výhodnejší posun termínu aj kvôli financovaniu. 

 

PhDr. Bella uviedol, že je dané písomne v zmluve, že 31.3. 2012 je posledný termín na  

dokončenie školy. V pondelok bol kontrolný deň so stretnutím v Ružomberku o 14,00 hod., 

hoci mal byť o 9,00hod., z čoho bola firma Schott bola sklamaná. Opýtal sa, čo navrhla f. 

Schott, kedy skončia. Na jednej strane sú poveternostné podmienky. OZ termín 31.12. 

neprejednával. Opýtal sa, či tento termín bol prejednávaný na jednaní v pondelok. Dnes so 

Schottom hovoril, firma Schott potrebuje odobrenie nákladov zastupiteľstvom – sú tam iné 

okná, šatne, mala byť zmena v časti telocvičňa, šatne. Prvá etapa - celý komplex by sa mal 

ukončiť čím skôr. Je potrebné to urobiť tak, aby to bolo dobré. Preto bol v piatok na sedení 

navrhnutý čo najdlhší termín. V prípade skrátenia termínu je potrebné byť pripravení im to 

zaplatiť. Opýtal sa, aký bol výstup zo sedenia.  
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p. starosta povedal, že zmluvný zhotoviteľ stavby a projektant sa stretli, a zhotoviteľ navrhol 

iné riešenie ako bolo projektované – navrhoval väčšiu výmurovku, menšie okná. Pripravovali 

túto zmenu. Stalo sa to, že ich subdodávateľ im dal cenovú ponuku nových okien. Staré okno 

teoreticky malo  rozmer  dajme tomu 2x2 m a nejakú cenu, nové okná 1x1m, cena však 

predstavuje 80%  pôvodného okna, čo je nepomerné. To zarazilo obec ako zadávateľa stavby, 

tento nepomer. Na tomto sedení bolo dohodnuté, že p. Schott si nechá urobiť cenovú ponuku u 

dvoch výrobcov, obec si tiež nechá urobiť cenovú ponuku, 

spriemerovaním vznikne aktuálna cena na trhu, aby boli náklady čo najnižšie. Okná sa 

zmenšia, pribudne podmurovka, zateplenie, no je to lepšie inžinierske riešenie. Poprosil p. 

Kapustu o doplnenie informácií. 

 

p. Jaroslav Kapusta informoval, že zmeny sa týkajú pravej strany soc. zariadenia, kde sú šatne, 

ktoré mali 50 cm parapet a keď ľudia išli okolo, nazerali do šatní. Bolo potrebné ich zatrieť. 

Parapet sa zdvihol o meter, okná sú  menšie s páčkovým zatváranim, zamedzí sa nazeraniu do 

šatní. Ťažko povedať, že sa to práce dokončia do konca roka. Zastavili sa omietkové práce, 

nakoľko sú vykonané len zatepľovacie práce – penetrovanie a lepidlo. Ak počasie nedovolí, 

nebude možné to dokončiť. Telocvičňa sa bude na budúci rok riešiť. 

 

p. starosta uviedol, že s p. Schottom bol z týchto dôvodov dohodnutý termín 31.3., návrh 

zmluvy však poslal s termínom 31.12.. Nie je jasné, či sa pomýlil, alebo si to rozmyslel.  

 

p. Miert uviedol, že zmeny vyzerajú logicky a na prospech veci. Opýtal sa, či sa jedná o 

oprávnené alebo neoprávnené náklady. Ak sa jedná o oprávnené náklady, či nebude mať táto 

zmena vplyv na zmluvu s Ministerstvom. 

 

Ing. Stanovský odpovedal, že sa jedná o oprávnené náklady, zmena podlieha odsúhlaseniu  

Ministerstva. Firma Schott napísala k tomuto aj dôvodovú správu, ktorú prítomným prečítal.  

 

3.) Predaj POTRAVINY HRABINY (zníženie ceny po neúspešnom pokuse 

v dražbe) 
p. starosta privítal Mgr. Tomáša Šufáka, zástupcu firmy Licitor group, a. s., ktorý sa dostavil k 

prerokovaniu bodu 3. 
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Mgr. Šufák uviedol, že dražby sa nezúčastnil žiadny záujemca. Oslovil ľudí z oblasti 

gastronómie, hotelierstva, dal im na vedomie, že sa bude speňažovať nehnuteľnosť. 

Vzhľadom na priebeh dražby odporučil, aby sa pristúpilo k zníženiu na úroveň 75 % 

znaleckého posudku. Má prisľúbeného 1 záujemcu, ktorý by mal v prípade zníženia ceny o 

uvedenú nehnuteľnosť záujem. Znížením ceny najnižšieho podania sa vytvorí predpoklad 

väčšej účasti na dražbe. Predajná cena sa vyšplhá na vyššiu sumu v rámci súťaživosti. Ponuka 

obce bola daná 84.800 €, dopyt je na úrovni 75 % ceny. Odporučil obecnému zastupiteľstvu, 

aby pristúpilo na zníženie podania na 75 %, opätovne osloví záujemcov, bolo by to pre nich 

zaujímavé. V prípade záujmu viacerých cena pôjde hore. Najnižšie podanie by tak 

predstavovalo 63.600 € (75 % hodnoty znaleckého posudku), čo je reálny stav trhovej ceny. 

 

p. starosta otvoril k uvedenému bodu rozpravu. 

 

p. Miert uviedol, že pred dvoma rokmi sa objekt predával za cenu uvedenú v znaleckom 

posudku, bola vypočítaná na 3,6 mil. Sk. Pán Kowařovský mal záujem objekt odkúpiť za  

3,2 mil. Sk, čo OZ neodsúhlasilo a spravilo chybu. Teraz je vypracovaný znalecký posudok na 

84 tis. €, navrhované zníženie ceny je nepomerné. Pozemok má skoro takú hodnotu, ako je 

navrhovaná cena vrátane stavby. Navrhol, aby sa cena neznižovala pod 80 tis. €. 

 

Mgr. Šufák uviedol, že genézu predaja pozná OZ lepšie. No situácia na trhu sa zmenila – byty, 

ktoré sa predávali pred 3 rokmi za 80 tis. € sa teraz predávajú za 40 tis. €. Zníženie 

neznamená, že ostane na tejto cene. V rámci obce sa jedná o dubiózny, nadbytočný majetok. 

Bude strácať na hodnote, bude potrebné budovu temperovať, čo predstavuje náklady. 

 

Ing. Jamriška povedal, že obec potrebuje „každú korunu“. Ekonomická komisia doporučila 

zníženie ceny až potom, ak bude dražba neúspešná. Momentálne navrhuje odpredaj v cene 

znaleckého posudku 84.800 €. 

 

Mgr. Šufák navrhol, aby OZ schválilo možnosť znižovania najnižšieho podania napr. po 5 %. 

Ak by starosta, ktorý by bol prítomný na dražbe, nedal k znižovaniu podania pokyn, Mgr. 

Šufák k znižovaniu podania nepristúpi. 

Dodal, že má záujemcu, ktorý by akceptoval zníženie ceny na 75 % znaleckého posudku. 
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p. starosta privítal Mgr. Petra Belicu, ktorý sa dostavil na zasadnutie OZ. 

 

Mgr. Ďaďová sa opýtala, či je záujemca oboznámený s tým, že v podmienkach je, aby boli 5 

rokov prevádzkované potraviny. 

 

Mgr. Šufák odpovedal, že záujemcom to bolo dané na vedomie.  

 

Mgr. Orelová sa opýtala, kde všade bola ponuka na odpredaj inzerovaná. 

 

Mgr. Šufák odpovedal, že v Notárskom vestníku, Sučiansku, na dražobných portáloch, 

webovom portáli, bola oboznámená interná databáza klientov v maximálnej možnej miere. 

Dodal, že sú skupiny finančníkov, ktoré si tieto informácie sledujú na dennej báze.  

 

Mgr. Orelová uviedla, že nesúhlasí so žiadnym znižovaním. Podotkla, že potenciálny klient 

nestratí tým, že počká – ale vyhrá. Opýtala sa Mgr. Šufáka, na koľko % odhaduje, že sa 

prihlásia viacerí. 

 

Mgr. Šufák odpovedal, že budú min. 2-3 účastníci dražby. Zníženie ceny vyvolá predpoklad, 

že  nehnuteľnosť budú vnímať ako zaujímavú investíciu. V rámci súťaživosti pôjde cena hore. 

Trhovú cenu určuje dopyt. 

 

p. Rybár sa opýtal, či záujemca vnímal ponuku ako dubiózny majetok.  

 

Mgr. Šufák odpovedal, že pre obec je to dubiózny majetok, 95 % dražieb je na návrh 

záložného veriteľa. 

 

p. Rybár dodal, že sa musí držať toho, čo bolo uvedené v podmienkach.  

 

Mgr. Šufák dodal, že možno o rok OZ odsúhlasí 45-30 % znaleckého posudku. 

 

p. Rybár dodal, že je proti odpredaju. 
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PhDr. Bella sa opýtal:  

1.) do akého termínu od dnešného dňa sa uskutoční 2. kolo dražby 

2.) Ak bude trvať OZ na pôvodnej cene, či je možné, že nepríde nikto. Na každej ďalšej 

dražbe by sa cena znížila o 5 % 

3.) Ako sa obec skontaktovala s Ing. Agricolom? 

 

Mgr. Šufák odpovedal, že čo sa týka časového horizontu, dražba môže byť do 15 dní.  Je 

vhodné nechať čas na publikáciu, aby sa informácia dostala do povedomia ľudí.  

Pri prvom kole dražby ľudia vyčkávajú. 

 

PhDr. Bella uviedol, že je teoretická možnosť, že o rok môže obec dostať raz toľko, názor 

Mgr. Šufáka je, že menej. 

 

Do rozpravy sa prihlásila Mgr. Orelová a p. Miert. 

Mgr. Orelová sa opýtala, či si p. Šufák dokáže teoreticky predstaviť, že v prípade schválenia 

zníženia na 75 % ceny sa to nik nedozvie? 

 

p. starosta odpovedal, že uznesenia, zmluvy sú verejne publikované. 

 

p. Miert sa opýtal, či záujemca sa hlási vopred, alebo príde priamo na dražbu. Dodal, že bol 

nakupujúcim v tomto obchode, má záujem, aby sa udržal. Stavba však potrebuje 

rekonštrukciu. Dodal, že nehnuteľnosť je potrebné predať, najlepšie sa inzeruje v regionálnych 

periodikách – v Živote Turca a Martinsku. 

 

p. prednosta dodal, že v obci Sučany koluje názor, že p. Kišidaj, ktorý ma pohostinské 

zariadenie, rieši nové zariadenie potravín, ktoré je v tejto zóne. Navrhol, že OZ by mohlo 

zrušiť podmienku prevádzkovania predajne potravín a takto by sa mohol zvýšiť počet 

záujemcov o nehnuteľnosť. Ak sa odblokuje táto podmienka, nehnuteľnosť sa lepšie predá. 

 

p. starosta dodal, že ak by mali občania o prevádzku potravín záujem, neboli by otvorené  

3 x 3 hodiny týždenne. Tieto potraviny v najbližších mesiacoch ukončia prevádzku.  

 

PhDr. Bella dodal, že toto je dôležitá informácia. Opýtal sa, či v prípade, že príde na dražbu 
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jediný záujemca, ktorý je ochotný zaplatiť 75 % ceny uvedenej v znaleckom posudku, je 

povinný dražobník nehnuteľnosť predať. Navrhol kompromis zníženia ceny, avšak nie pod  

80 tis. €. 

 

p. Špirko sa opýtal, či by nový majiteľ musel dodržať prevádzku potravín so súčasným 

sortimentom. Ak p. Kišidaj zriadi večierku, je to nezmysel. 

 

Mgr. Orelová navrhla nechať súčasné podmienky ešte v nasledujúcom kole dražby. 

 

PhDr. Bella sa opýtal, čo ďalej - či ponechať súčasnú cenu a v 3. kole dražby odblokovať 

podmienku prevádzky potravín. 

 

p. prednosta navrhol ponechať cenu 84.800 €, avšak zrušiť podmienku prevádzkovania 

potravín.  

 

Mgr. Šufák uviedol, že čo sa týka Ing. Agricolu, zadanie vychádzalo z pôvodného znaleckého 

posudku zo dňa 18.11.2010. Z dôvodu nenavyšovania nákladov ho spracovával ten istý 

znalec, pridŕžal sa pôvodného ocenenia. Aktualizácia sa robila z toho dôvodu, že znalecký 

posudok nesmie byť starší ako pol roka. Ak by ho vypracovával iný znalec, cena by bola 

nižšia. 

 

p. Rybár sa opýtal, aká by bola cena podľa znaleckého posudku pokiaľ by znalec nemal 

podklady od 1. znalca.  

 

Mgr. Šufák odpovedal, že znalecký posudok neurčuje trhovú cenu. Trh určil 75 % ceny 

znaleckého posudku ako reálnych. 

 

Hlasovanie za zrušenie podmienky zachovania prevádzky potravín so súčasným sortimentom 

po dobu 5 rokov od nadobudnutia objektu novým majiteľom (uznesenie OZ č. 86/2008 zo dňa 

29.4.2008, Uznesenie OZ č. 154/2008 zo dňa 17.9.2008 premietnuté v Zápisnici z rokovania 

OZ konaného dňa 17.9.2008 bod programu č. 7. Návrh na odpredaj nehnuteľností objektu 

potravín v časti Hrabiny. Stanovená podmienka zmluvne ošetriť zachovanie prevádzky 

potravín so súčasným sortimentom po dobu 5 rokov od nadobudnutia objektu novým 
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majiteľom): 

Za: PhDr. Miloš Bella, Mgr. Veronika Ďaďová, p. Jaroslav Makovník, p. Katarína 

Miháliková, Ing. Ján Jamriška, p. Miroslav Miert, Mgr. Lenka Orelová, Mgr. Peter Belica 

Proti: 0 

Zdržal sa: p. Martin Rybár 

 

Hlasovanie za uskutočnenie riadnej dražby objektu potravín v Hrabinách: 

Za: 9 (PhDr. Miloš Bella, Mgr. Veronika Ďaďová, p. Jaroslav Makovník, p. Katarína 

Miháliková, Ing. Ján Jamriška, p. Miroslav Miert, Mgr. Lenka Orelová, Mgr. Peter Belica, p. 

Martin Rybár) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

Hlasovanie za stanovenie termínu uskutočnenia riadnej dražby objektu potravín v Hrabinách  

do 30.11.2011: 

Za: 8 (Mgr. Peter Belica, Mgr. Veronika Ďaďová, p. Jaroslav Makovník, p. Katarína 

Miháliková, Ing. Ján Jamriška, p. Miroslav Miert, Mgr. Lenka Orelová, p. Martin Rybár) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

Počas hlasovania chýbal PhDr. Bella 

 

Hlasovanie za najnižšiu cenu podania v dražbe 84.800 €: 

Za: 6 (p. Katarína Miháliková, Mgr. Veronika Ďaďová, Mgr. Lenka Orelová, PhDr. Miloš  

Bella, p. Martin Rybár, Ing. Ján Jamriška) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 3 (p. Miroslav Miert, Mgr. Peter Belica, p. Jaroslav Makovník) 

 

4. Riešenie Športového domu a reštaurácie Gól 
   

p. starosta povedal, že sa jedná o problémovú nehnuteľnosť, kde jedinou vykonávanou 

činnosťou je prenajatý bufet, reštaurácia je zavretá.  

Do úvahy prichádzajú nasledovné riešenia: 

1. Riaditeľ Bilingválneho gymnázia má záujem o kúpu nehnuteľnosti pre účel zriadenia 
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 internátu. 

 2.  Podnikatelia z Bratislavy majú záujem o kúpu za účelom zriadenia penziónu pre 

 starých ľudí. 

    3. Prenájom objektu záujemcom, ktorí by chceli predniesť svoj podnikateľský zámer. 

 

Rozprava: 

Do rozpravy sa prihlásili: p. Katarína Miháliková, Mgr. Lenka Orelová, p. Jaroslav 

Makovník, p. Miroslav Miert, Ing. Ján Jamriška 

 

p. starosta informoval, že ekonomická komisia navrhla, aby bol objekt ponúknutý štátu v 

prospech Bilingválneho gymnázia za účelom zriadenia internátu. 

 

p. Makovník sa opýtal, či sa jedná aj o odkúpenie ihriska. 

 

p. starosta odpovedal, že v prípade žiadosti Bilingválneho gymnázia by bolo ponúknuté aj 

ihrisko. Vznikla by symbióza v obci, stali by sa integrálnou súčasťou života v obci.  

 

p. Makovník podotkol, že problémom sú šatne. 

 

PhDr. Bella naniesol faktickú poznámku – návrh, že v prípade Bilingválneho gymnázia sú 

možné 2 varianty – šatne sú nevyhovujúce, prechádza sa cez cestu. Je možný ich  prenájom za 

symbolickú cenu. Za peniaze z predaja Športového domu navrhol postaviť šatne na novom 

futbalovom ihrisku.  

 

p. starosta informoval, že sa pripravuje výzva s financovaním 50:50 pre podnikateľov, ktorí 

majú záujem zriadiť penzión. 

 

Mgr. Orelová a Mgr. Ďaďová podporili žiadosť Bilingválneho gymnázia. 
 
 
p. Miert zhodnotil ako ideálne riešenie ponúknuť nehnuteľnosti štátu na zriadenie internátu,  

no v súčasnosti školstvo nedostáva financie na základné veci. Plochu by bolo možné využívať  

spoločne s Bilingválnym gymnáziom, spolupráca bola vždy dobrá. Pre gymnázium by bola  

plocha ihriska ťarchou.  
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2. Podnikateľské zámery na Domov sociálnych služieb, Penzión budú potrebovať k  

realizácii nielen holú stavbu, ale aj plochu na zriadenie záhrady, parku. 

3. Prenájom záujemcom. 

Pôvodná cena bola 14 mil. Sk. Dodal, že je potrebné povedať, že Športový dom má v  

súčasnosti minimálnu využiteľnosť. 

 

Mgr. Ďaďová uviedla, že riaditeľ Bilingválneho gymnázia by nešiel do rokovania s obcou, 

keby nevedel získať finančné prostriedky. Škola by tak získala pridanú hodnotu. Je to výzva 

pre Gymnázium, škola sa rozhodne, akým pôjde smerom. 

V rámci možností obce je lepší odpredaj ako prenájom.  

 

p. Dana Cervanová uviedla, že bola poverená p. Langom a p. Horváthom k predneseniu 

zámeru. Nehnuteľnosti si boli pozrieť, chceli by ich prenajať, získať eurofondy, 

sprevádzkovať kuchyňu, Gól aj Športový dom. Nemajú záujem atakovať športovcov. Majú 

záujem investovať do výmeny plastových okien, skultúrnenia priestorov. Kým nezískajú 

eurofondy, majú záujem o prenájom.  

Dodala, že pre obec je výhodnejší príjem z nájmu ako odpredaj nehnuteľnosti, ktorá potom 

schátra. 

 

Mgr. Šufák uviedol, že má klienta, ktorý má záujem o kúpu nehnuteľností a realizáciu zámeru 

Domova sociálnych služieb. V priebehu 2-3 týždňov sa má vyjadriť. Dodal, že nedokáže 

povedať, či má klient záujem aj o pozemky, alebo v rámci developerskej činnosti môžu byť 

použité na zástavbu obce. 

 

Ing. Stanovský podotkol, že žiadateľ o eurofondy musí byť vlastníkom nehnuteľnosti. 

 

p. prednosta povedal, že pokiaľ sa za iných sponzorov nevybudovalo niečo pre športovcov – 

tribúna, šatne, tak teraz len za peniaze, ktoré vynaloží obec. 

2. Tento problém bol predostrený plénu z dôvodu, že je potrebné vedieť v akom stave sú 

financie a krytie prebiehajúcich projektov. Predchádza sa tak riešeniu rozpočtu a 

budúcoročného rozpočtu, je potrebné realizovať dokončenie školy a financovať 

dokončenie Hasičského domu. Finančné prostriedky je možné získať predajom 

chátrajúceho zariadenia, ktorého príjem je mesačne cca 150 €. 
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p. starosta dodal, že príjem je 150 €, no hodnota majetku prudko klesá. 
 

p. Rybár uviedol, že iné východisko nie je, len odpredaj nehnuteľností. Podotkol, čo sa týka 

hospodárenia v obci. Keď hľadáme peniaze na predaj obchodu, financie na rekonštrukciu, 

všetko bude musieť zaplatiť obec. Treba zvážiť, aby obec nešla do zbytočných projektov, ako 

kolkáreň, mohlo byť ušetrených 70 tis. € a obec sa nemusela dostať do finančnej tiesne a 

mohla ich použiť. 

 

p. Balková, hlavná kontrolórka uviedla, že rozpočet schvaľovalo obecné zastupiteľstvo. 

Príjmom za predaj obchodu bola dokončená kolkáreň. 

 

p. Rybár dodal, že keď vie, akú má finančnú situáciu, nebude míňať finančné prostriedky. Za 

to je niekto zodpovedný. 

 

Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým OZ žiada starostu obce zabezpečiť vypracovanie 

znaleckého posudku na objekty budov Športového domu, budovy reštaurácie Gól, priľahlého 

parkoviska a ihriska: 

Za: 7 (PhDr. Miloš Bella, Mgr. Veronika Ďaďová, p. Katarína Miháliková, Ing. Ján Jamriška, 

p. Miroslav Miert, Mgr. Lenka Orelová, p. Martin Rybár) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 1 (p. Jaroslav Makovník) 

 

Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým OZ berie na vedomie zámery záujemcov o objekty 

budov Športového domu, budovy reštaurácie Gól, priľahlého parkoviska a ihriska: 

Za: 8 (PhDr. Miloš Bella, Mgr. Veronika Ďaďová, p. Katarína Miháliková, Ing. Ján Jamriška, 

p. Miroslav Miert, Mgr. Lenka Orelová, p. Martin Rybár, p. Jaroslav Makovník) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 
 

Prerokovanie dokončenia rekonštrukcie Základnej školy Sučany a budovy 

OHZ     –    p o k r a č o v a n i e 
Rozprava:  

Do rozpravy sa prihlásili: p. Miroslav Miert, Ing. Ján Jamriška, Mgr. Veronika Ďaďová, Mgr. 
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Lenka Orelová, p. Martin Rybár, Mgr. Peter Belica 

 

p. starosta informoval, že vystúpil Ing. Stanovský, poslanci boli nahlásení do rozpravy. 

 

Ing. Ján Jamriška naniesol stanovisko ekonomickej komisie. 

 

p. Miert sa opýtal, či nadnáklady budú oprávnené, alebo neoprávnené. 

 

Ing. Stanovský odpovedal, že náklady vo výške 27 tis. € sú neoprávnené. 

 

Mgr. Ďaďová doporučila schváliť práce naviac, aby to bolo hotové. 

 

Mgr. Orelová upozornila, že vzhľadom k p. prednostovi, hlavnej kontrolórke, zapisovateľke 

dochádza k porušeniu zákonníka práce. Zarazilo ju odôvodnenie nepodpísania. 

Čo sa týka školy, prečítala uznesenie rady školy, ktorá odporúča OZ schváliť práce naviac. 

Opýtala sa, či prišlo písomné stanovisko od projektanta. 

 

p. starosta odpovedal, že sa to riešilo v pondelok. 

 

Ing. Stanovský uviedol, že napíše  oficiálnu žiadosť na zmenu platobných podmienok na 

refundáciu, podpíše ju starosta. 

 

Mgr. Belica uviedol, že dôjde k škode vo forme úrokov, ktorá ostane na úkor obce. 

 

Mgr. Orelová dodala, že ak f. Schott pošle faktúru, túto momentálne obec nemôže preplatiť. 

 

Ing. Stanovský dodal, že došlo k zmene projektu v technickom riešení. Podkladom pre 

spracovanie projektovej dokumentácie bola pôvodná projektová dokumentácia, ktorá vznikla 

v r. 2004 za predchádzajúceho vedenia. Keď sa robila jej kontrola, v každom bloku projektu 

bola menšia výmera zateplenia o 20 %, tomu zámeru nikto nerozumie. Z toho vznikla ďalšia 

výmera 600 m2 naviac.  

 

p. starosta povedal, že pôvodnú i novú projektovú dokumentáciu robila rovnaká firma za 
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predchádzajúceho vedenia, zhodou okolnosti druhýkrát uspela firma Schott. K tomu by 

možno vedel povedať viac bývalý prednosta p. Pĺžik. 

 

Mgr. Orelová sa opýtala, či si obec môže žiadať 20 tis. € z dôvodu chyby v projekte. Opýtala 

sa, či už prišlo k tomuto písomné stanovisko. 

 

Ing. Stanovský povedal, že chyba bola v úplne pôvodnom projekte, ktorý vznikol pred 8 

rokmi, ktorý slúžil ako podkladový. Uviedol, že obec si asi nemôže tieto peniaze žiadať.  

 

p. Pĺžik uviedol, že sa jedná o typové projekty v 70. rokoch, v každej škole urobili nejakú 

zmenu. Na ZŠ Jahodníky to robí 1200 m2. Sú to riešiteľné problémy. Je to dosť veľký objem 

peňazí, ktoré obec dostane. Práce naviac je potrebné spraviť. Stavba na zelenej lúke je iná ako 

keď sa niečo otvorí. Tých 27 tis. sa skladá z 2 položiek - 47 tis. € sú práce naviac, 42 tis. € 

práce menej + DPH. Suma 20.540 € je tých 600 m2 naviac. Ak sa nezrealizuje zateplenie 

telocvične, obec dostane o 20 tis. € menej. Rada školy doporučila toto navýšenie 27 tis. € 

schváliť vzhľadom na celkový objem. Obáva sa  o sumu 570 tis. €. 

 

PhDr. Bella sa opýtal, o ktorých veciach sa bavíme – tých 20 tis. € vzniklo pochybením 

projektanta v pilieroch. Klesli panely, urobili veľké okná, museli sekať spodky, čo bol 

prvotný problém, ktorý mal projektant zaplatiť. Pilieriky, je druhý problém, ďalej okná na 

telocvični – páčky sú najdrahšie, tretia časť je sklobetón – to je 20 tis. €, 7 tis. € sú rozdiely 

medzi prácami naviac a prácami menej na šatniach a telocvični. V konečnom dôsledku to 

bude obec stáť namiesto pôvodných 17 tis. € 19 tis. €. Z toho by mal niečo zaplatiť projektant, 

zvyšok obec. 

 

Mgr. Orelová navrhla neodsúhlasovať preklenovací úver, navrhla preveriť ponuky, 

podmienky.  

p. Pĺžik uviedol, že 30.11. chcú skončiť. Budú fakturovať do 30. novembra, je potrebné 

pracovať na zisťovaní možností, vrátiť sa k tomuto na nasledujúcich OZ. 

p. starosta uviedol, že došlo k technologickým problémom. Je to lepšie a lacnejšie, aj z 

hľadiska užívateľa schodnejšie riešenie. 

 

PhDr. Bella povedal, že keď prejde toto konanie, do polky novembra sa bude zisťovať, kde je 
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to najlacnejšie. Kým sa to vyrobí, tak sa to už v tomto roku nestihne urobiť. 

 

p. starosta povedal, že p. Schott navrhol predlženie lehoty do 31.3., v návrhu zmluvy, ktorý 

doručil je uvedený dátum 31.12., nie je to technicky zrealizovateľné. Bude mu musieť 

zavolať, či to myslí vážne alebo sa pomýlil.  

 

PhDr. Bella dodal, že mu ráno volal a p. Schott mu potvrdil, že končia 30.11. Po zasadnutí mu 

má p. starosta zavolať, či bolo schválených tých 27 tis. €. 

Opýtal sa, či p. Duškanec poslal zápis z rokovania.  

 

p. prednosta dodal, že majú najmodernejšiu techniku, majú poistenie zodpovednosti za škodu. 

 

p. Pĺžik sa opýtal, povedal, že nevylučuje, že sa to vymôže, len je to potrebné urobiť. Na 

ekonomickej komisii nemali informácie z úradu, ale od riaditeľky školy. 

 

p. starosta povedal, že obec má stavbu zdokumentovanú stavebným denníkom, 

fotodokumentáciou. K spresneniu údajov došlo až dnes.  

 

Ing. Stanovský povedal, že je potrebné žiadať o schválenie zmeny.  

 

PhDr. Bella uviedol, že zlyháva komunikácia medzi f. Schott a obcou, preto hľadá cestu s 

riaditeľkou. O tom, že sú vykonané práce naviac sa prvýkrát dozvedeli na rade školy. V 

konečnom dôsledku je to na začiatku verejného obstarávania a nie ukončení školy za čo môžu 

objektívne i subjektívne príčiny.  

 

Hlavná kontrolórka uviedla, že 31.786 € sú práce naviac, čo navrhuje schváliť. Pán Kapusta 

má prehľad o každej položke. 

 

p. Rybár povedal, že v stredu to bolo 27 tis. €, dnes už 31 tis. €. 

 

Mgr. Belica navrhol napísať urgenciu na Krajský súd v Bratislave vo veci zrýchlenia súdneho 

konania 3S39/2011. 
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Hlasovanie za návrh Mgr. Belicu vo veci spísania urgencie: 

Za prijatie uznesenia hlasovali všetci 9 prítomní poslanci, nik nebol proti ani sa nezdržal 

hlasovania.  

 

p. Rybár povedal, že na minulom zasadnutí bolo prijaté uznesenie, ktoré ukladá hlavnej 

kontrolórke vyčkať na rozhodnutie súdu. Výšku prác je potrebné preveriť, aby bola zrejmá 

presná suma. Z preklenovacieho úveru bude nakoniec obyčajný úver. Požiadal hlavnú 

kontrolórku o vysvetlenie, do akej situácie by sa obec dostala.  

 

Hlasovanie za zmenu spôsobu podmienok financovania projektu „Rekonštrukcia ZŠ spojená 

so zlepšením energetickej hospodárnosti budovy a modernizáciou interiéru“ zo systému 

prefinancovania na systém refundácie. 

Za prijatie uznesenia hlasovali všetci 9 prítomní poslanci, nik nebol proti ani sa nezdržal 

hlasovania.  

Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým sa schvaľuje vykonané prác naviac na objekte 

Základnej školy firmou Schott a za týmto účelom vzatie úveru v maximálnej výške 32 tis. €: 

Za: 8 (PhDr. Miloš Bella, Mgr. Veronika Ďaďová, p. Katarína Miháliková, Ing. Ján Jamriška, 
p. Miroslav Miert, Mgr. Lenka Orelová, p. Martin Rybár, p. Jaroslav Makovník) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 1 (Mgr. Belica) 

 

O H Z  

p. starosta odovzdal slovo stavebnému dozoru, v akom stave je stavba z hľadiska realizácie.  

Ing. Hūber uviedol, že stavebné práce prebiehajú v zmysle harmonogramu – je hotový krov, 

bude sa riešiť strešná krytina. Je preinvestovaných 65 tis. €. Obec stojí pred otázkou, či sa 

práce prerušia, alebo dokončia.  

p. Miert povedal, že obec bude musieť zaplatiť 8,5 mil. Sk, je otázne, či dnes. Ak sa stavba 

oddiali, budú komplikácie s Ministerstvom pôdohospodárstva. Opýtal sa, či je možné 
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poníženie neoprávnených nákladov, pokiaľ si obec zabezpečí vyslobodzovacie zariadenie z 

vlastných prostriedkov. 

Ing. Stanovský povedal, že termín dokončenia je 4/2012. Dovtedy musí byť všetko hotové. 

Prerušenie stavby si nedokáže predstaviť, nakoľko by sa nesplnili podmienky, ku ktorým sa 

obec zaviazala. Ministerstvo zaujíma, čo bol projekt zrealizovaný v takom stave, ako bol 

schválený. Cieľ projektu sa zdokladuje výpisom z účtu. Dodal, že za projekt sú zodpovedné 2 

osoby – projektový manager a starosta obce.  

 Hlavná kontrolórka podala stanovisko k financovaniu.  

p. starosta povedal, že hasiči plnia úlohy preneseného výkonu štátnej správy, celkom 28 úloh. 

PhDr. Bella uviedol, že nikto nejde rušiť funkciu hasičov. Všetci išli do projektu s dobrou 

vierou. Vznikol problém s financovaním školy, obec sa dostala do situácie, kedy nevie, čo 

skôr hasiť. Keď sa pôjde cestou úverov, škola bude stáť nie 18 ale 25 miliónov. 

p. Slobodník, veliteľ OHZ, uviedol, že prioritne sa robí prevádzka v obci. Ak by sa robila 

dodávateľsky, stálo by to o 2,5 mil. viac. Projekt je potrebné dokončiť. Uviedol, že tento rok 

nie je potrebné zakúpiť hangár, vyslobodzovacie zariadenie, rádiostanice, tak sa cca 7 mil. 

dofinancuje budúci rok. 

Ing. Stanovský upozornil, že posunom termínu môže dôjsť k zmene ceny. Je potrebné poslať 

vyjadrenie f. Skanvor. 

p. Slobodník dodal, že cena v tomto prípade pôjde len dole. 

p. starosta skonštatovall, že vyrozumie f. Skanvor telefonicky, že požiadal o predĺženie 

termínu platnosti zmluvy. 

Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým OZ žiada starostu obce jednať o predĺžení Zmluvy o 

poskytnutí nenávratného finančného príspevku na projekt „Prístavba, nadstavba a stavebné 

úpravy objektov Obecného hasičského zboru Sučany číslo Z2214022009801 spísaná s 

Ministerstvom výstavby a regionálneho rozvoja SR a Obcou Sučany. Predĺženie platnosti 

zmluvy do termínu 30.06.2013. 

Za: 7 p. Miert, p. Miháliková, p. Makovník, Mgr. Belica, PhDr. Bella, Ing. Jamriška, 
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Mgr. Ďaďová 

Proti: 0 

Zdržal sa: 2 p. Rybár, Mgr. Orelová 

Ing. Jamriška naniesol stanovisko ekonomickej komisie. Zápis zo zasadnutia ekonomickej 

komisie tvorí prílohu zápisnice. 

Prítomní sa dohodli na pokračovaní v rekonštrukcii, aby nedošlo k ohrozeniu funkčnosti 

OHZ. 

Obecné zastupiteľstvo vzalo na vedomie informáciu o možnosti čerpania úveru. 

 

7.      Smernica o podávaní, prijímaní, evidovaní, vybavovaní a kontrole 

vybavovania sťažností a petícií 

Mgr. Belica uviedol, že filozofiou je reálne sfunkčnenie konania komisie na riešenie 

potenciálnych sťažností na poslancov obecného zastupiteľstva, hlavného kontrolóra. Lehoty 

60-dňové ostávajú zachované. Dochádza k zjednodušeniu konania. Hlavná archivačná a 

evidenčná povinnosť pripadá na komisiu.  Zvažoval aj zriadenie protikomisie, čo by však 

bolo neefektívne pre rozpočet obce. V bode 5 článku VII A zvažoval, či sťažovateľ má alebo 

nemá právo kontradiktórne byť prítomný na prejednávaní sťažnosti. Zakomponoval toto 

právo byť prítomný na prejednávaní sťažnosti do návrhu smernice. Sťažovateľ bude 

informovaný, či je sťažnosť opodstatnená alebo neopodstatnená. 

Návrh zmeny smernice tvorí prílohu zápisnice OZ. 

Rozprava:  

do rozpravy sa prihlásil p. Miert. 

p. Miert poukázal na posledný bod, ktorý predkladateľ materiálu označil ako kontroverzný – 

či má byť sťažovateľ prítomný na prejednávaní sťažnosti alebo nie. Komisia bude riešiť 

problém, dá mu vyrozumenie. Pokiaľ sťažovateľ s vyrozumením nesúhlasí, môže podať 

odvolanie. Je to traumatizujúca vec pre komisiu i pre sťažovateľa. Mohlo by tam dôjsť k 

stretom. Dodal, že by bol za to, aby 3. strana bola vyrozumená a zúčastnenie by tam nebolo 



22 
 
 

potrebné. 

p. prednosta povedal, že je tam je využiteľnosť možnosti, že sťažovateľ môže pred konaním 

sťažnosť stiahnuť. Vtedy by to bolo pre toho, proti ktorému sťažnosť smeruje, výhodné. 

p. starosta podporil návrh predkladateľa tak, ako bol predložený. 

Hlasovanie za návrh p. Mierta – Vypustenie ustanovenia o práve sťažovateľa byť prítomný na  

prejednaní sťažnosti: 

Za: 2 (p. Miert, p. Makovník) 

Proti: 5 (PhDr. Miloš Bella, Mgr. Veronika Ďaďová, Ing. Ján Jamriška, Mgr. Lenka Orelová, 

p. Martin Rybár) 

Zdržal sa: 2 (p. Miháliková, Mgr. Belica) 

 

Hlasovanie za prijatie uznesenia – zmenu smernice o Podávaní, prijímaní, evidovaní, 

vybavovaní a kontrole vybavovania sťažností a petícií (návrh Mgr. Belicu): 

Za: 7 (PhDr. Miloš Bella, Mgr. Veronika Ďaďová, Ing. Ján Jamriška, Mgr. Lenka Orelová, p. 

Martin Rybár, p. Miháliková, Mgr. Belica) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 2 (p. Miert, p. Makovník) 

8.       R ô z n e 

p. starosta povedal, že bolo dohodnuté, že najskôr budú prejednané podnety občanov, podnety 

poslancov, podnety OcÚ. 

Rozprava: 

Do rozpravy sa prihlásili: Mgr. Lenka Orelová, p. Miroslav Miert, Mgr. Veronika Ďaďová, 

p.Martin Rybár, p. Katarína Miháliková, PhDr. Miloš Bella. 

Mgr. Orelová sa opýtala k financiám Základnej školy, či aj budúci rok sa bude pokračovať v 

tom, že škole nebudú vracané poplatky za ŠKD, ŠJ, CVČ. 

p. starosta odpovedal, že záleží na tom, ako budú pripravené daňové zákony vo vzťahu k 

obci. 



23 
 
 

p. Balková, hlavná kontrolórka, uviedla, že minulý rok boli poplatky zadržané, nakoľko išli 

podielové dane rapídne dole. Tento rok bolo vrátené všetko okrem časti poplatkov za 

telocvičňu. 

Mgr. Ďaďová naniesla faktickú poznámku. Na rade školy ju poprosila riaditeľka, aby prišiel 

signál z obce, či im budú príjmy z obce krátené, aby sa vedeli zariadiť.  

p. starosta odpovedal, že s riaditeľkou hovoril, že sa spolu stretnú a budú hľadať spoločné 

riešenie. Obec má svojich zamestnancov, platy nezvyšuje, odmeny nepriznáva. Je potrebné 

hľadať spoločné riešenie, aby bola škola čo najmenej dotknutá. 

p. Miert uviedol, že je potrebné hľadať zdroje na vyfinancovanie výpadkov v rozpočte na 

úhradu faktúr. Obec je vlastníkom 6 ha pozemkov za basou, ktoré kúpila za účelom 

vybudovania smetiska. Je potrebné hľadať investora, zamyslieť sa nad využitím pozemku. 

p. Miháliková naniesla sťažnosti občanov, aby fungovala obecná knižnica aspoň o jeden deň v 

týždni viac.  

p. starosta odpovedal, že štatistika hovorí, že knižnica mala najdlhšiu otváraciu dobu v 

regióne. Podľa záujmu tam chodí málo čitateľov. 

PhDr. Bella podotkol, že občania tam boli v stredu i piatok, zamestnanec knižnice tam nebol. 

Hlavná kontrolórka dodala, že pracovná doba v knižnici je v stredu a piatok v čase od 13. do 

17. hodiny. 

p. Rybár navrhol hľadať finančné prostriedky u neplatičov – pohľadávky vymáhať a zverejniť 

dlžníkov aj na web-e. 

p. prednosta odpovedal, že od pondelka boli distribuované upomienky a následne pôjdu aj 

exekúcie. 

PhDr. Bella sa opýtal, či o konaní OZ boli vyrozumení MUDr. Igor Konvit a MUDr. Richard 

Koyš. 

p. starosta povedal, že MUDr. Konvit, MUDr. Koyš a Mgr. Belica boli ospravedlnení. 
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PhDr. Bella navrhol skvalitniť „prienik informácií“ - zmeniť formu vyrozumievania. Požiadal 

poslancov, aby tí, ktorí majú pokazený počítač, si ho dali sprevádzkovať p. Hýllovi a na 

druhej strane by si mali aspoň 2 x týždenne pozrieť poštu. 

p. prednosta povedal, že boli prijaté opatrenia, budú vyrozumievať aj telefonicky zasadnutia 

OZ, pracovné sedenia, zasadnutia komisií, aby bola spätná väzba. 

p. starosta skonštatoval, že o mesiac vyprší zmluva s f. Orange ohľadom internetu, bol 

oslovený aj f. T-mobile. Budúci týždeň prebehne rokovanie o cene.  

Prítomní sa dohodli, že je dôležitá najvýhodnejšia cenová ponuka pri zachovaní súčasnej 

rýchlosti pripojenia internetu. 

PhDr. Bella skonštatoval, že čo sa týka vyhlasovania v miestnom rozhlase o konaní 

zastupiteľstva, toto bolo vyhlásené dnes 11,00 hod. prvýkrát, čo je neskoro. Vyhlásenie je 

potrebné v čase, kedy je vyvesená pozvánka v zmysle zákona. 

p. prednosta informoval, že prebieha rekonštrukcia rozhlasu – v Hrabinách a pri Prefe už je 

opravený. Riešia sa ulice Komenského, Jilemnického, Ď. Langsfelda. Pri montážach bolo 

zistené, že chýbajú 3 komponenty po 500 €. 

PhDr. Bella povedal, že čo sa týka Sučianskych zvestí, dlho meškali. Bude potrebné siahnuť 

na šéfredaktora z dôvodu informatívneho. V minulosti to fungovalo bez šéfredaktora. Mal by 

tam byť prednosta, poslanci. Nie je všetko tak, ako by malo byť. Je potrebné napísať články, 

občanov informovať. Na nasledujúcom OZ sa zmení zloženie redakčnej rady, aby tam boli 

objektívne veci.  

p. prednosta povedal, že je poznatok z radu poslancov v rámci p. Hýlla v rámci serverov, 

údržby notebookov. Teraz je stav dobrý. Bude potrebné skvalitniť službu, riešiť stránku. 

Materská škola potrebuje zvýšiť stravnú jednotku o 0,01 € (desiata 0,30 €, obed 0,72 €, 

olovrant 0,25 €, t. j. celkovo 1,27 €) s platnosťou od 1.9.2011. 

 

Hlasovanie za úpravu finančného limitu na stravovanie v ŠJ pri MŠ Sučany – zvýšenie 

stravnej jednotky o 0,01 €: 
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Za: 8 (PhDr. Miloš Bella, Mgr. Veronika Ďaďová, p. Katarína Miháliková, Ing. Ján Jamriška, 

p. Miroslav Miert, Mgr. Lenka Orelová, Mgr. Peter Belica, p. Jaroslav Makovník) 

Proti: 1 (p. Martin Rybár) 

Zdržal sa: 0 

p. Rybár podotkol, že pozeral na internete faktúry a kuchyňa materskej školy nakupuje 

potraviny v Kame, kde je najdrahšie. 

p. starosta povedal, že  zvažuje zriadenie komisie na elektronickú aukciu na komodity mäso, 

zemiaky a zeleninu. Od januára sa budú aj podprahové veci riešiť elektronickou aukciou. 

Pôjde sa poradiť do Mestský úrad Martina. 

p. prednosta informoval, že decembrové zasadnutie bude potrebné presunúť z 21.12. na 12. 

alebo 13. december vzhľadom na prijatie VZN. Novembrové zasadnutie OZ sa bude konať 

16.11.2011. 

15. Záver 

p. starosta skonštatoval, že do interpelácií poslancov neprihlásil nik. Poďakoval prítomným 

za účasť a zasadnutie OZ ukončil. 

 

Overovatelia zápisnice:     ...................................              ...................................... 

                                          PhDr. Miloš Bella                           Jaroslav Makovník 

 

 

                                                ....................................                   ....................................... 

                                               Mgr.Vladimír Olbert  JUDr. Jozef Petráš, CSc. 

                                                    prednosta OcÚ                                            starosta obce 

 

 

                                           .................................... 

                                             Viera Jašeková 

                             zapisovateľka 



OB E C   S U Č A N Y

ZÁPISNICA  ZO ZASADNUTIA 
RIADNEHO OBECNÉHO  ZASTUPITEĽSTVA

konaného dňa 01.12.2011 
v Robotníckom kultúrnom dome v Sučanoch
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Zápisnica

z riadneho zasadnutia obecného zastupiteľstva, 

ktoré sa konalo dňa 01. 12. 2011 v RKD  v Sučanoch

Toto zasadnutie bolo zvolané na základe písomnej pozvánky zo dňa 21.11.2011. Uskutočnilo 

sa v Robotníckom kultúrnom dome so stretnutím pozvaných o 13,00 hod. v zasadačke RKD.

Prítomní:

1. JUDr. Jozef Petráš, CSc. -   starosta obce

2. Mgr. Vladimír Olbert     -   prednosta obecného úradu

3. Božena Balková -   kontrolórka obce

4. Viera Jašeková -   zapisovateľka

Poslanci:    

1. MUDr. Richard Koyš - ospravedlnený
2. PhDr. Miloš Bella  
3. Mgr. Veronika Ďaďová 
4. Martin Rybár 
5. Jaroslav Makovník 
6. MUDr. Igor Konvit 
7. Katarína Miháliková 
8. Ing. Ján Jamriška 
9. Miroslav Miert 
10.Mgr. Lenka Orelová 
11.Mgr. Peter Belica – dostavil sa v priebehu zasadnutia OcZ

Hostia:  

- viď prezenčná listina
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Program:

1.       Kontrola plnenia uznesení OcZ

2.       Návrh VZN obce Sučany o komunálnych odpadoch a poplatkoch

3.      Návrh VZN obce Sučany o miestnych daniach a poplatkoch

4.      Vyhodnotenie činnosti škôl a predškolských zariadení na území obce

          Predkladá: riaditeľka ZŠ a MŠ

          Stanovisko: komisia sociálno zdravotná, školstva, mládeže

5.      Informácia o plnení čerpania rozpočtu obce a ZŠ za I.-III. štvrťrok 2011

         Stanovisko: komisia správy majetku, ekonomiky a miestneho rozvoja

6.     Zmena rozpočtu obce na rok 2011

        Stanovisko: komisia správy majetku, ekonomiky a miestneho rozvoja

7.      Predĺženie nájomných zmlúv na byty

         Stanovisko: komisia bytová a životného prostredia

8.       Správa o kontrolnej činnosti za posledné obdobie

9.       Rôzne

10.    Diskusia  

11.    Interpelácia

12.    Záver
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Otvorenie 
Starosta  obce  privítal  prítomných  poslancov  a prítomných  hostí.  Uviedol,  že  program 

zasadnutia obdržali v písomnej podobe. Konštatoval, že je prítomných 9 poslancov, OZ je 

uznášaniaschopné. Starosta obce informoval, že MUDr. Koyš ospravedlnil neprítomnosť na 

zasadnutí, Mgr. Belica sa dostaví v priebehu zasadnutia.

Voľba návrhovej komisie

Za členov návrhovej komisie boli navrhnutí MUDr. Konvit a p. Rybár.

p. Rybár sa ospravedlnil, nakoľko bude pracovne mimo. 

Hlasovanie za schválenie návrhovej komisie MUDr. Konvit a Mgr. Ďaďová:

Za: 7 -  PhDr. Miloš Bella, p. Martin Rybár, p. Jaroslav Makovník, p. Katarína Miháliková, 

Ing. Ján Jamriška, p. Miroslav Miert, Mgr. Lenka Orelová

Proti: 0

Zdržal sa: 2 - Mgr. Veronika Ďaďová, MUDr. Konvit

Za overovateľov boli navrhnutí Ing. Ján Jamriška, Martin Rybár.

Hlasovanie za overovateľov zápisnice – Ing. Jamriška, p. Rybár:

Za: 7 – PhDr. Miloš Bella, p. Jaroslav Makovník, p. Katarína Miháliková, p. Miroslav Miert, 

Mgr. Lenka Orelová, Mgr. Veronika Ďaďová, MUDr. Igor Konvit.

Proti: 0

Zdržali sa: 2 – Martin Rybár, Ing. Jamriška

Zápisom bola poverená Viera Jašeková.

p.  starosta  sa  opýtal,  či  má  niekto  pripomienky  k  programu.  Prihlásil  sa  p.  Miert,  Mgr. 

Orelová a hlavná kontrolórka.

p. Miert požiadal, aby za 6. bod programu bol vsunutý bod 7. „Prerokovanie majetkových 

vecí  v  správe  obce“.  Jedná  sa  o  prerokovanie  výstupu  z  komisie  výstavby  v  rámci 

samostatného bodu.
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Mgr.  Orelová  požiadala,  aby  bod  „Rôzne“  bol  prerokovaný  v  poradí:  podnety  občanov, 

podnety poslancov, podnety obecného úradu.

Hlavná kontrolórka požiadala o doplnenie bodu 6. zmena rozpočtu obce a ZŠ, ŠKD, ŠJ na rok 

2011.

Hlasovanie za schválenie programu rozšíreného o body doplnené dodatočne:

Za schválenie programu hlasovali všetci 9 prítomní poslanci – PhDr. Bella, Mgr. Ďaďová, p. 

Rybár, p. Makovník, MUDr. Konvit, p. Miháliková, Ing. Jamriška, p. Miert, Mgr. Orelová.

p. starosta informoval, že na zasadnutie OZ sa dostavili p. Michal Lietava a p. Stanislav Košút 

– zástupcovia firmyWEST4ENERGY MT, s. r. o. v súvislosti so zmenou firmy čo sa týka 

uznesenia  OZ  z  r.  2008.  Navrhol  vypočuť  si  prednesenie  zámeru  žiadateľov.  Nikto  z 

prítomných nebol proti.

p.  Stanislav  Košút,  zástupca  firmy  WEST4ENERGY,  poďakoval  za  časový  priestor  na 

zasadnutí  OZ.  Zámer  naväzuje  na  zámer  firmy TOXFORM,  ale  kvalitatívneho  posúva  o 

niekoľko stupňov vyššie čo sa týka zámeru projektu na zhodnocovanie komunálneho odpadu 

v regióne obce Sučany.

Michal Lietava, zodpovedný za technickú stránku projektu, uviedol, že sa jedná sa o termické 

zhodnocovanie komunálneho odpadu. Na Slovensku pripadá na občana ročne 322 kg odpadu, 

z čoho sa vytriedi len 24 kg odpadu. Zámerom je do roku 2020 zvýšiť podiel vytriedeného 

odpadu na 50 %, i tak ostane nevytriedených 800 tis. t odpadu.

Je  tu  však  otázka  ,  čo  s  komunálnym  odpadom.  Skládkovanie  je  rýchle  a  jednoduché. 

Zásadným problémom je však únik plynu. Odpad na skládke bude potrebné zhodnotiť. Tento 

materiál  však  nemá  energetickú  hodnotu.  Spoločnosť  WEST4ENERGY  sa  uberá  formou 

splyňovania  odpadu  najčistejšou  cestou.  Realizáciou  projektu  sa  zamestná  8-24  ľudí  na 

triedení, zamestnanci administratívy i robotníci pri výstavbe. Ak bude toto zariadenie v obci, 

zlacnia sa poplatky za zneškodňovanie odpadu.

p. Košút informoval, že pôvodný zámer bol založený na koncepte zariadenia vo Viedni.

p. Rybár a opýtal, či tento projekt bol už niekde na Slovensku zrealizovaný.
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p. Košút odpovedal, že konkrétna technológia nie, ale bola zrealizovaná v Nórsku, Veľkej 

Británii.

p.  Miert  sa  opýtal  na  názov  konkrétnej  technológie.  Keď boli  zámer  pozrieť  vo  Viedni, 

nazývalo sa to termické.

p.  Košút odpovedal,  že sa jedná o splynovač  od spoločnosti  Energos.  Jedná sa o reakciu 

horenia pri nedostatku kyslíka, rozdiel je v množstve kyslíka. Dodal, že sú na 45 % limitu  

emisií. Ekonomický záujem nie je prioritný.

p. Makovník sa opýtal, aká je predstava lokality.

p.  Košút  odpovedal,  že  v  lokalite,  kde  bol  plánovaný  pôvodný  zámer  vedľa  kruhového 

objazdu na rozhraní osídlenia a priemyselnej zóny, kde je potenciálny odber tepla.

Mgr. Orelová sa opýtala, či už majú pozemky.

p. Košút odpovedal, že pozemky majú zazmluvnené zmluvami o budúcich zmluvách. Sú v 

jednaní  s  Brantnerom,  spoločnosťou  T+T  Žilina.  Ich  politikou  je  spracovanie  odpadu  v 

regióne.

p. Makovník sa opýtal na možnosť sponzorovania športu, kultúrnych akcií.

p. Košút odpovedal, že určite áno, ak dôjde k posunu v projekte a bude uzavretá zmluva.

Kontrola plnenia uznesení

p. prednosta informoval, že uznesením OZ zo dňa 17.8.2011 mu bola uložená úloha zriadiť 

schránku  obcan@sucany.sk.  Táto  bude  dostupná  starostovi,  prednostovi,  sekretariátu  pre 

podávanie informácií v zmysle zákona, bolo to zrealizované.

Čo sa týka úloh z posledného zasadnutia OZ, znalecký posudok na reštauráciu Gól, Športový 

dom a priľahlý pozemok ihriska bol spracovaný.
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p. starosta dodal, že tento je k nahliadnutiu u hlavnej kontrolórky.

p. Miert sa opýtal, na akú sumu bol vypracovaný znalecký posudok vrátane ihriska.

Hlavná kontrolórka informovala, že tento je vypracovaný zhruba na 12 mil. Sk, čo je o 2 mil. 

Sk menej oproti pôvodnému posudku, posudok je vrátane ihriska.

p.  prednosta  informoval,  že  čo  sa  týka  urgencie  Krajskému  súdu  v  Bratislave  vo  veci 

zrýchleného konania 3S39/2011, toto uznesenie bolo splnené nasledujúci deň po zasadnutí 

OZ.

OZ  žiadalo  uznesením  zabezpečiť  zmeny  podmienok  poskytnutia  NFP  súvisiacich  s 

projektom „Rekonštrukcia  ZŠ  spojená  so  zlepšením energetickej  hospodárnosti  budovy  a 

modernizáciou interiéru“ zo systému prefinancovania na systém refundácie.

Ing. Stanovský uviedol, že je to v štádiu vybavovania, odpoveď zatiaľ nemáme.

p.  starosta  povedal,  že  f.  Schott  zaslala  dodatok  zmluvy  a  faktúry,  došlo  z  jej  strany  k 

nepochopeniu, že obec nemôže dodatkovať zmluvu bez súhlasu riadiaceho orgánu, dotýka sa 

neoprávnených výdajov, je v štádiu riešenia. 

PhDr. Bella uviedol, že zmenou systému prefinancovania na systém refundácie si môže obec 

zobrať úver s tým, že na ministerstve v Bratislave to môže obci pomôcť, v prípade súčasného 

stavu, t. j. poskytnutia NFP prefinancovaním z ministerstva pre firmu Schott ešte potrvá dlho, 

kým prebehne súd a  pod.  Do 90 dní  od ukončenia  práce  sa  to  musí  nejakým spôsobom 

zaplatiť.  Bavili  sa  o  oprávnených  a  neoprávnených  nákladoch.  Neoprávnené  náklady 

(domurovanie  pilierikov  a  iné)  by  mali  byť  zaplatené  z  úveru  schváleného  na  minulom 

zastupiteľstve.

p. starosta povedal,  že nie je možný dodatok k základnej zmluve – došlo by tak k zmene 

celého projektu.

PhDr. Bella dodal, že dokončenie niektorých prác na telocvični pôjde mimo celého projektu.

p. Miert sa opýtal, o akú sumu ide.
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Hlavná kontrolórka odpovedala,  že dohromady pôjde o 45 tis.  € - 32 tis.  € je to,  čo bolo 

minule odsúhlasené, sumu ďalších 13 tis. € naviac na tejto istej báze zdôvodní p. Kapusta ako 

stavebný dozor v bode Rôzne. 

p. prednosta uviedol, že uznesením bola uložená úloha pre starostu obce – jednať o predĺžení 

Zmluvy  o  poskytnutí  NFP  na  projekt  „Prístavba,  nadstavba  a  stavebné  úpravy  objektov 

Obecného hasičského zboru Sučany“.

Ing.  Stanovský  uviedol,  že  žiadosť  je  v  štádiu  riešenia.  Telefonicky  dostal  odpoveď  od 

Riadiaceho orgánu z Bratislavy, že je dôležité sa držať uzatvorenej zmluvy. Na otázku PhDr. 

Bellu ohľadom písomnej odpovede uviedol, že písomná odpoveď  je na ceste.

Mgr.  Orelová  uviedla,  že  uznesením bolo  uložené  zverejnenie  zápisníc  OZ na  web-e  za 

posledné roky.

Ing.  Plžik doplnil  za  ekonomickú komisiu  Ing.  Jamrišku tým,  že uznesením bolo uložené 

zverejniť čerpanie rozpočtu za predchádzajúce roky – od r. 2005.

p. prednosta dodal, že zajtrajším dňom sa to bude riešiť.

Návrh VZN obce Sučany o komunálnych odpadoch a poplatkoch

Ing.  Bobčeková  informovala  o  návrhu  navýšenia  poplatku  za  komunálny  odpad  z 

0,03€/osoba/kalendárny deň na 0,044€/osoba/kalendárny deň, čo by predstavovalo 16,60 € 

/občan/rok.

Ing. Jamriška predniesol stanovisko ekonomickej komisie, ktorá navrhla zvýšenie poplatku na 

0,039 €/osoba/deň vzhľadom na znížené náklady na vývoz odpadu. 

Ing. Plžik doplnil za ekonomickú komisiu Ing. Jamrišku tým, že náklady sa znížia o plat p. 

Farkaša, sú tam pohľadávky 25 tis.  €,  s ktorými sa,  ako uviedla p.  kontrolórka,  2-3 roky 

nerobilo  nič.  Pri  aspoň  čiastočnom  úspešnom  vymáhaní  pohľadávok,  pri  týchto  sumách 

(nákladoch a výnosoch za rok 2010 a 2011), miere inflácie 1 % by sa nemali navýšiť ceny. 

Komisia porovnala náklady na odpady, vychádzala z údajov obecného úradu.
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Rozprava: do rozpravy sa prihlásili: MUDr. Konvit, p. Rybár, p. Makovník, p. Miert.

MUDr. Konvit uviedol, že má sociálne cítenie. Je však potrebné brať ohľad na ekonomickú 

situáciu vo svete – ceny palív, ropy, infláciu. Obec sa musí prispôsobiť situácii, ktorá je vo 

svete.  Je za schválenie sumy 0,045 €.  V prípade,  že pôjdu ceny dole,  je možné poplatok 

znížiť.

p.  Rybár  uviedol,  že  obec  sa  musí  zamerať  na  dlžníkov,  vymáhať  nedoplatky,  písať 

upomienky, riešiť exekúcie. Povedal, že je za schválenie 0,039 €/občan/kalendárny deň.

p.  Makovník  povedal,  že  je  to  dosť vysoký nárast.  Občania,  ktorí  platia  za  odvoz smetí, 

doplácajú. Je za zvýšenie na 0,039 €/osoba/deň.

p. Miert povedal, že zvýšenie poplatku z 10 € na 16 € predstavuje viac ako 50 % nárast. Je za 

schválenie poplatku vo výške 0,039 €.

p.  starosta  informoval,  že  išlo  o návrh  zvýšenia  poplatku  spôsobom,  aby nedochádzalo  k 

strate. Minulý rok sa prijatie VZN nestihlo termínovo. Podľa zásad by malo dôjsť k rovnosti  

príjem = výdaj, aby nevznikala strata. Je tam podiel neplatičov, no nedá sa vymôcť všetko, ide 

to zotrvačnosťou. Je potrebné predvídať aj iné vplyvy, napr. rast cien PHM.

p.  prednosta  povedal,  že  v  mesiacoch  október/november  boli  zaslané  výzvy  neplatičom. 

Vyčkali  tri  týždne,  hranica platieb  je na hranici  únosnosti.  Pripravia  sa písomnosti,  pôjdu 

exekúcie.

Ing. Jamriška navrhol hľadať iného partnera, ako je Brantner.

Hlavná kontrolórka uviedla, že Brantner je najlacnejší.

PhDr.  Bella  navrhol  kompromis  –  navrhnutú  pôvodnú  sumu  0,045  znížiť  na  0,040 

€/osoba/kalendárny deň.

Hlasovanie za zvýšenie poplatku za komunálne odpady na 0,040 €/osoba/kalendárny deň:
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Za: 2 – PhDr. Bella, MUDr. Konvit

Zdržal sa: 1 – Ing. Jamriška

Proti: 6 – p. Miert, Mgr. Ďaďová, p. Miháliková, p. Rybár, p. Makovník, Mgr. Orelová

Hlasovanie  za  návrh  ekonomickej  komisie  –  0,039  €/osoba/kalendárny  deň     s     následnými   

zmenami pri 50% úľavách v     predloženom materiáli  :  

Za: 7 – Mgr. Ďaďová, p. Miháliková, Mgr. Orelová, Ing. Jamriška, p. Rybár, p. Miert, 

p. Makovník

Zdržal sa: 2 – PhDr. Bella, MUDr. Konvit

Proti: 0

Hlasovanie za prijatie VZN o komunálnych odpadoch a poplatkoch:

Za: 9, t. j. všetci prítomní poslanci

Proti: 0

Zdržal sa: 0

Hlavná kontrolórka požiadala o prejednanie problematiky 2 správ o vykonanej kontrole, ktoré 

jej uložilo OZ vypracovať na augustovom zasadnutí, nakoľko je prítomný Ing. Stanovský. 

Mgr. Orelová navrhla prejednanie ako samostatný bod 8 – Správa o kontrolnej činnosti za 

posledné obdobie.

Hlasovanie za návrh Mgr. Orelovej: 

Za: 5 – Mgr. Orelová, Mgr. Ďaďová, p. Miháliková, p. Rybár, PhDr. Bella.

Proti: 0 

Zdržal sa: 4 – p. Miert, MUDr. Konvit, Ing. Jamriška, p. Makovník

Návrh VZN obce Sučany o miestnych daniach a poplatkoch

Ing. Bulejová uviedla, že je potrebné zvýšiť príjem. Návrh bol prediskutovaný v ekonomickej 

komisii, je potrebné zvážiť prípustnú, únosnú mieru pre občanov. Návrh bol zverejnený na 

úradnej tabuli obce v zmysle zákona.
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Ročná sadzba: Pôvodná Návrh

Záhrady, zastavané plochy, stav. pozemky 0,3 % 0,5%

Orná pôda, TTP, lesné pozemky 0,5 % 0,75 %

Ostatné plochy 1 % 1 %

Rodinné domy 0,07 % 0,1 %

Rekr. a záhr. chaty  0,34 % 0,5 %

Priem. stavby  0,83 % 1,2 %

Stavby na podnikanie 1,17 % 1,3 %

Byty 0,14 % 0,17 %

Nebyt. priestory 0,14 % 0,17 %

Pes (v byte) 26,55 € 30 €

Pes (v RD) 6,64 € 7,5 €

Rozprava: do rozpravy sa prihlásili: Mgr. Orelová, p. Miert, Ing. Plžik

Mgr. Orelová sa opýtala prednostu, či pripomienky, ktoré poslala, boli zapracované, z akého 

dôvodu boli zamietnuté. 

p. prednosta toto neskôr vysvetlil.

p. Miert  uviedol,  že v podanom návrhu je disproporcionalita,  niektoré položky sú vysoko 

dvíhané,  niektoré  ostali.  S  touto  disproporcionalitou  nemôže  súhlasiť,  navrhol 

prediskutovanie jednotlivými komisiami a prehodnotenie na nasledujúcom OZ.

Na zasadnutie OZ sa dostavil Mgr. Belica.

p.  prednosta  skonštatoval,  že  návrh  bol  zverejnený  na  úradnej  tabuli  obce,  preposlaný 

poslancom, prejednaný v ekonomickej komisii, ktorá k nemu zaujala stanovisko. 
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PhDr. Bella podporil názor Ing. Bulejovej. Ako  kompromis navrhol schválenie variantu B.

Hlasovanie za úpravy sadzby dane – záhrady, zastavané plochy, stavebné pozemky z 0,3 % na 

0,4 %:

Za: 9 – PhDr. Bella, Mgr. Ďaďová, p. Rybár, p. Makovník, MUDr. Konvit, p. Miháliková, 

Ing. Jamriška, Mgr. Orelová, Mgr. Belica

Zdržal sa: 1 – p. Miert

Proti: 0

Hlasovanie za úpravu sadzby dane – orná pôda z 0,5 % na 0,6 %: 

Za: 10 – všetci prítomní poslanci

Proti: 0

Zdržal sa: 0

Hlasovanie za úpravu sadzby dane stavby na bývanie z 0,07 na 0,09 %:

Za: 10 – všetci prítomní poslanci

Proti: 0

Zdržal sa: 0

Hlasovanie za úpravu sadzby dane – rekreačné stavby z 0,34 na 0,4 %; garáže z 0,24 na 0,28 

%; stavby na podnikanie z 1,17 na 1,30 €/m2. V § 4 čl. 1., 2., 3. sa jedná o stavby na území 

SR.

Za: 10 – všetci prítomní poslanci

Proti: 0

Zdržal sa: 0
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Hlasovanie – úprava sadzby § 5 – byty z 0,14 na 0,15 €/m2, nebytový priestor z 0,14 na 

0,15 /m2:

Za: 9 – PhDr. Bella, Mgr. Ďaďová, p. Rybár, p. Makovník, MUDr. Konvit, p. Miháliková, 

Ing. Jamriška, Mgr. Orelová, Mgr. Belica

Proti: 0

Zdržal sa: 1 – p. Miert

PhDr. Bella podal pozmeňujúci návrh  - úprava sadzby dane za psa chovaného v bytovkách z 

pôvodných 26,55 € na 27 €, úpravu sadzby dane za psa chovaného v rodinnom dome – z 

pôvodných 6,64 € na 7 €.

Hlasovanie za návrh PhDr. Bellu -  úprava sadzby dane za psa chovaného v bytovkách z 

pôvodných 26,55 € na 27 €, úpravu sadzby dane za psa chovaného v rodinnom dome – z 

pôvodných 6,64 € na 7 €:

Za:  8  –  PhDr.  Bella,  Mgr.  Ďaďová,  MUDr.  Konvit,  p.  Miháliková,  Ing.  Jamriška,  Mgr. 

Orelová, Mgr. Belica, p. Miert

Proti: 0

Zdržal sa: 2 – p. Rybár, p. Makovník

p. prednosta navrhol na základe poznatkov z obce, aby návrh Mgr. Orelovej  oslobodiť od 

dane majiteľov psov prevzatých z útulkov, nebol zapracovaný do VZN.

Mgr. Orelová uviedla, že ju nenapadlo, že si niekto vypýta potvrdenie z útulku len preto, aby 

sa vyhol plateniu za tohto psa.

Hlasovanie za vypustenie psa z útulku z návrhu VZN:

Za: 10 – jednohlasne všetkými prítomnými poslancami

Proti: 0

Zdržal sa: 0
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Ing. Bulejová uviedla, že v § 10 – Daň za psa, sa vypúšťajú oslobodené ulice – Pod Kečkou, 

Pri Váhu, Kalinčiakova, Stará Tehelňa, Explózia.

p. Miert navrhol rozšíriť oslobodenie z poplatku za psa pre osamele žijúcich občanov nad 70 

rokov alebo manželov nad 70 rokov. Ak žijú len sami dvaja, majú psa.

MUDr. Konvit dodal, že ak žijú v domácnosti s mladými, na úľavu nebudú mať nárok.

Hlasovanie o rozšírení oslobodenia z poplatku za psa pre osamele žijúcich občanov alebo 

manželov nad 70 rokov:

Za: 9 – PhDr. Bella, p. Rybár, p. Makovník, MUDr. Konvit, p. Miháliková, Ing. Jamriška, p. 

Miert, Mgr. Orelová, Mgr. Belica

Proti: 0

Zdržal sa: 1 – Mgr. Ďaďová

Hlasovanie za ostatné ustanovenia VZN ktoré ostanú v pôvodnej podobe.

Za: 9 – PhDr. Bella, p. Rybár, p. Makovník, MUDr. Konvit, Mgr. Ďaďová, Ing. Jamriška, p. 

Miert, Mgr. Orelová, Mgr. Belica

Proti: 0

Zdržal sa: 1 – p. Miháliková

Hlasovanie za prijatie VZN so zapracovanými zmenami:

Za: 7 – PhDr. Bella, p. Rybár, p. Makovník, MUDr. Konvit, p. Miháliková, Ing. Jamriška, 

Mgr. Belica

Proti: 0

Zdržal sa: 3 – Mgr. Ďaďová, Mgr. Orelová, p. Miert

Vyhodnotenie činnosti škôl a predškolských zariadení na území obce

Na zasadnutie  OZ sa  dostavila  Mgr.  Marta  Lamošová,  riaditeľka  ZŠ SNP Sučany,  ktorá 
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informovala, že správa bola zaslaná v elektronickej podobe v pondelok. Bola prerokovaná v 

pedagogickej  rade,  rade  školy,  schválená  a  následne  zverejnená.  Požiadala  o  otázky  k 

predkladanému materiálu, k čomu p. starosta otvoril rozpravu.

Rozprava: do rozpravy sa prihlásil PhDr. Bella

PhDr.  Bella  skonštatoval,  že  všetky  veci  v  správe  sú  kladne  hodnotené.  Požiadal  ju  o 

prednesenie problémov Základnej školy, čo ju ťaží.

Mgr.  Lamošová  uviedla,  že  najväčším  problémom  je  rekonštrukcia  ZŠ.  Prebiehajú 

dokončovacie práce. Čo spôsobuje problémy, je materiálno-technická stránka, financovanie. 

Čo  sa  týka  výchovno-vzdelávacieho  procesu,  škola  má  problém s  učebnicami  –  reforma 

spôsobila  problémy,  žiaci  nejdú podľa učebníc.  Odkedy bola zrekonštruovaná strecha v r. 

2005, do dvoch rokov sa prejavili chyby, zateká, prišiel zápis z hygieny. Firma Izolex bola 

dodávateľom, reklamácie riešili ešte minulý týždeň. Tvrdia, že je to kondenzom. Dali väčšiu 

izoláciu okolo dažďových zvodov. Priestory sa nedajú vymaľovať, sú vlhké, je tam pleseň, 

nevyhovujúci stav podlahy. V niektorých priestoroch sú veľké špáry medzi linoleom, hrozí 

úraz. Problémom je aj vyregulovanie systému kúrenia, nedá sa odstaviť celé krídlo budovy. 

Odstaviť sa dá jedine telocvičňa. Sú to investičné náklady, do ktorých sa ZŠ nemôže púšťať. 

Sami urobili prístrešok, ktorý nebol zahrnutý do projektu a stál 17 tis. €.

Hlavná kontrolórka poukázala na veľmi dobrú spoluprácu. Riaditeľka robí všetko preto, aby 

sa šetrili finančné prostriedky.

p. Miert naniesol faktickú poznámku, či nie je nejaký grant na rekonštrukciu kúrenia.

p. Rybár sa opýtal, či škola financovala  z rozpočtu piliere. Toto by mal robiť zriaďovateľ. 

Mgr.  Lamošová  odpovedala,  že  jej  to  vyšlo  z  rozpočtu,  malo  by  to  byť  z  kapitálových 

výdavkov. Presúvali aj prostriedky z miezd.

p. Rybár  sa opýtal,  či existuje dohoda s obcou, že sa tieto prostriedky vrátia do rozpočtu 

školy.

Mgr. Lamošová odpovedala, že zatiaľ nie.

p. starosta povedal,  že spolupráca prebieha permanentne.  Rieši  sa to za pochodu, v tomto 
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smere problém nie je.

p. Rybár sa opýtal, či boli vrátené financie ŠKD, ŠJ.

Mgr. Lamošová uviedla, že rozpočet bol krátený.

p. Rybár uviedol, že toto nebolo odsúhlasené obecným zastupiteľstvom, došlo k porušeniu 

zákona.

Hlavná kontrolórka uviedla, že sa krátil rozpočet, nakoľko obec dostala o 8 mil. menej.

Mgr. Lamošová dodala, že potrebujú skôr vedieť informáciu, že im bude krátený rozpočet.

p.  starosta  poďakoval  riaditeľke,  že  škola  pri  plnení  výchovno-vzdelávacích  cieľov  patrí 

medzi školy na dobrej vyššej úrovni.

Na  zasadnutie  OZ  sa  dostavila  Bc.  Andrea  Krčulová,  riaditeľka  MŠ  Sučany,  ktorá 

informovala, že správa bola prerokovaná v rade školy, podpísaná starostom. 

Rozprava: do rozpravy sa prihlásil p. Miert, Hlavná kontrolórka, MUDr. Konvit, Doc. MUDr. 

Jana Plevková.

p. Miert skonštatoval, že správa MŠ je súvahou pozitív a negatív. Opýtal sa, či je MŠ na tom 

tak zle po stránke materiálno-finančného zabezpečenia.

Bc.  Krčulová  uviedla,  že  MŠ  nie  je  na  100  %  úrovni,  nie  všetko  je  zabezpečené  po 

materiálno-technickej stránke. Spravila sa strecha, nová trieda, umiestnili sa všetky deti. Sú 

potrebné  učebné  pomôcky,  technické  zabezpečenie,  WC,  kanalizácia,  podlahy.  Prečítala 

rozhodnutie RÚVZ, ktoré určuje,  čo všetko je potrebné urobiť do r.  2012/2013. V MŠ je 

veľká frekvencia detí, dochádza k opotrebovaniu a je potrebné každý rok dokupovať hračky, 

stoly,  stoličky,  koberce,  inventár.  Vypílili  sa  preliezačky,  na  dvore  MŠ nie  je  nič  okrem 

pieskoviska, ktoré by sa malo urobiť budúci rok. 

p. Miert povedal,  že je potrebné ísť s dobou, aby sa deti rozvíjali,  je však potrebné nájsť 

úmeru v potrebách a možnostiach obce.

Doc. MUDr. Jana Plevková uviedla, že apeluje na zástupcov obce k rozpočtu, aby bola MŠ v 

prevádzke aj  budúci školský rok. Požiadala,  aby bolo MŠ umožnené kontrolovať finančné 
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prostriedky na prevádzku MŠ.

Hlavná  kontrolórka  uviedla,  že  riaditeľka  MŠ  je  prizývaná  k  tvorbe  rozpočtu,  môže 

informovať rodičov. Druhá vec je, že výzva na MŠ nevyšla, už dvakrát bola spracovaná. MŠ 

je  v  prevádzke  26  rokov,  obec  ju  prevzala.  Do  MŠ boli  investované  3  mil.  na  strechu, 

parkovisko, robili sa okná, oplotenie, urobila sa nová trieda za 300 tis., nová zeleň. Z rozpočtu 

obce sa urobilo dosť. Príjmy 10 € od rodičov idú do príjmov MŠ, výdaje sú 5,5 mil. Sk, obec 

je v strate 500 tis. Sk ročne. Informovala, že pri kontrole v mesiacoch 9-11 bolo zistené, že 

zapísaných je 104 detí, na základe toho bolo zamestnaných 12 učiteliek, pričom priemerne 

chodilo do škôlky 73-78 detí pri pri plnom stave učiteliek, čo je potrebné regulovať. Málo sa 

čerpajú dovolenky, navrhla jednu kuchárku prepustiť, vedúcej ŠJ skrátiť úväzok na 4 hod., 2 

novoprijatým učiteľkám v skúšobnej dobe na dobu určitú nepredĺžiť zmluvu.

Bc. Krčulová uviedla, že na žiadosť rodičov bola vytvorená nová trieda, vytvorili sa 2 nové 

pracoviská. Trieda má 48 m2, môže tam byť max. ½ detí, tým pádom je potrebných na 6 tried  

12 učiteliek. V septembri bolo prijatých 104 detí, nemôže za pokles detí. Spájanie je možné,  

ale len občas, rodičia sa sťažujú.

p. starosta uviedol, že ide o to, či obec dáva MŠ všetky peniaze. Príjmy tvoria 3 balíky: príjmy 

od rodičov (stravné, dary, priame platby), príspevok štátu a príspevok obce 17,36 € mesačne. 

Náklady na prevádzku MŠ sú však vyššie ako príjmy. Materská škola patrí medzi jednu z 

priorít obce.  Obec v rámci možností každý rok niečo robí. Poďakoval p. riaditeľke za prácu 

na vytvorení 6. triedy. Vďaka patrí aj zamestnancom, že sa uspokojili požiadavky rodičov.  Je 

potrebné hľadať spoločnú cestu.

Faktickú poznámku naniesol p. Rybár, PhDr. Bella, Ing. Plžik

Bc. Krčulová uviedla, že úroveň MŠ je veľmi dobrá. V septembri bolo prijatých 104 detí, na 

to normy stanovujú počet učiteliek, i síl v kuchyni, upratovačiek. V marci budúci rok bude 

nový zápis do MŠ, ak nebude dostatočný počet detí, šiesta trieda sa neotvorí.

p. starosta povedal, že dovolenka je určená na zotavenie, nie na finančnú náhradu. 

p. Rybár uviedol, že súhlasí s riaditeľkou MŠ. Kontrolórka kontrolovala počet detí v triede, že 

vôjde do triedy a zrátala ich tam?
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Kontrolórka na to odpovedala, že vychádzala z evidencie.

p. Rybár povedal, že rodič nemôže za to, že dieťa je choré. Keď p. starosta hovorí o tom, že 

prvoradá je škôlka,  nevidí význam, že keď sa v minulosti bral úver 15 mil. Sk na škôlku na 

strechu,  nevie  prečo  sa  robil  chodník  pri  Prefe  za  3  mil.  Sk,  ktorá  dodnes  dĺži  obci  2,5 

milióna. Tieto peniaze sa mohli dať do škôl. Tak čo je priorita, kde sú tie peniaze.

Kontrolórka povedala, že to schvaľovali poslanci.

p. Rybár povedal, že do budúcna treba dávať pozor na to, čo sa ide schvaľovať. Niekto musel 

dať návrh, aby sa to mohlo realizovať. 

p.  starosta  povedal,  že  sú  to  nešťastne  volené  slová.  Prefa  je  najväčší  zamestnávateľ  v 

Sučanoch, cesta bola nebezpečná. Požiadal, aby sa nerobil zbytočný rozruch tam, kde nie je. 

V MŠ je potrebné urobiť ďalšie veci, hľadať cesty k naplneniu cieľov.

Kontrolórka sa opýtala, či by prítomní dokázali zamestnať 12 učiteliek a 3 kuchárky pri počte 

napr. 33 detí? Treba hľadať riešenie, aby sa šetrilo.

p. Miert skonštatoval, že vybudovanie chodníka pri Prefe bolo potrebné z dôvodu ohrozenia 

ľudí.

p. starosta uviedol,  že správa hovorí,  čo je potrebné do budúcna riešiť.  Žiadna MŠ nemá 

ideálne podmienky, je potrebné hľadať cesty optimalizácie podmienok MŠ.

PhDr. Bella uviedol, že pred rokom prišiel zápis z hygieny, že k 1.9.2011 je potrebné urobiť 

výmenu  okien  a  iné  nedostatky.  Po  voľbách  sa  menilo  sa  zloženie  poslancov  OZ.  Na 

slávnostnom  zasadnutí  OZ  dňa  27.12.2010  bolo  potrebné  sumu  na  výmenu  okien 

zakomponovať do rozpočtu,  mohlo to byť splnené.  Dňa 25.5. RÚVZ zaslal  rozhodnutie  o 

predĺžení  lehoty  na  odstránenie  nedostatkov.  Keby to  bolo  pripomenuté  na  tomto  prvom 

zastupiteľstve novým poslancom zo strany vedenia obce, nebol by sa odsúhlasil projekt pre 

rómskych občanov. Čo sa týka vybudovania novej triedy,  bol to dobrý nápad. Nikto však 

nedokáže  zaručiť,  že  104 detí  príde  každý deň.  Prijímanie  zamestnancov  je  v  pôsobnosti 

starostu, poslanci nemôžu do organizačného poriadku zasahovať. Dodal, že bude dôsledne 

požadovať, aby sa do rozpočtu na rok 2012 dostala suma na výmenu okien a aby preliezačky 

z Hrabín boli premiestnené do areálu MŠ, nakoľko sa  málo využívajú a pozemok, na ktorom 
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sú umiestnené, by sa mal odpredať spolu s obchodom.

Ing. Plžik naniesol faktickú poznámku, že dochádza k systémovej nezhode – kontrolórka má 

kontrolovať, nie rušiť miesta. Zo strany vedenia je potrebné prijať opatrenia. Kontrolórka má 

kontrolovať pokladňu, materskú školu, no nie riešiť zásadné veci. 

Hlavná kontrolórka informovala, že od 1.7.2011 sa menila suma životného minima, navrhla 

úpravu VZN č. 5 zo dňa 18.9.2008, podľa ktorého sa vyberá poplatok od rodičov vo výške 

10€. V závislosti od výšky životného minima je možná úprava na 12,9975 €. Bola možnosť aj 

povinnosť vyberať vyšší poplatok, nik však na to neupozornil.

p.  starosta  poďakoval  p.  riaditeľke,  učiteľkám,  kuchárkam i  upratovačkám za  vynaložené 

úsilie.

Informácia o plnení čerpania rozpočtu obce a ZŠ za I.-III. štvrťrok 2011

Ing. Jamriška naniesol stanovisko ekonomickej komisie. Stanovisko tvorí prílohu zápisnice.

Hlavná kontrolórka uviedla, že príjem a výdaj položiek nebol prekročený. Čerpanie rozpočtu 

bude hodnotiť na konci roka.

Rozprava: do rozpravy sa prihlásil p. Makovník

p. Makovník sa opýtal na položku 810 rekreácia, šport, služby. K tomu uviedla kontrolórka, 

že zmena bude prejednaná ako bod 6.

Obecné zastupiteľstvo vzalo na vedomie informáciu doplnenú o vystúpenie p. Makovníka.

Zmena rozpočtu obce na rok 2011

p. prednosta informoval, že návrhy boli predložené v elektronickej podobe.

Hlasovanie k zmene rozpočtu obce na rok 2011:

Za:  7  –  PhDr.  Bella,  Mgr.  Ďaďová,  p.  Makovník,  MUDr.  Konvit,  p.  Miháliková,  Ing. 
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Jamriška, Mgr. Orelová

Proti: 0

Zdržal sa: 3 – p. Miert, Mgr. Belica, p. Rybár

Predĺženie nájomných zmlúv na byty

p. starosta požiadal o stanovisko predsedu komisie bytovej a životného prostredia.

Mgr. Orelová predniesla stanovisko komisie bytovej a životného prostredia.

p. prednosta informoval, že dnes bola doručená sťažnosť obyvateľov bytovky na správanie sa 

p. Galla v spoločných priestoroch. Sťažnosť bola predložená na riešenie hlavnej kontrolórke.

Prítomní sa dohodli na prejednaní predĺženia nájmu bytu p. Galla na nasledujúcom zasadnutí 

OZ.

Hlasovanie za schválenie predĺženia nájmu bytov   do 31. 12. 2012:  

- Viliam Kľučka, 29. augusta 74/101, Sučany

- Zlatica Laciková, 29. augusta 74/101, Sučany 

- Anna Rácová, 29. augusta 74/101, Sučany 

Za: 8 – PhDr. Bella, Mgr. Ďaďová, p. Rybár, MUDr. Konvit, p. Miháliková, Ing. Jamriška, p. 

Miert, Mgr. Orelová

Zdržal sa: 2 – p. Makovník, Mgr. Belica

Proti: 0

Prerokovanie majetkových vecí v správe obce
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p. Miert naniesol žiadosť žiadateľa Štefana Šimka a manž. o prenájom pozemku p.č. 

C KN 1768/8. Štefan Šimko s manž. požiadali o dlhodobý prenájom pozemku parc.C KN č. 

1768/8 o výmere 98 m2. Vlastníctvo pozemku je evidované na LV č. 3343 ako parcely reg. E 

KN č.  1768,  1769,  1770/1  a 4654/7.  Predmetný  pozemok  je  v bezprostrednom susedstve 

s pozemkom žiadateľa. O pozemok sa stará – kosí, upratuje, udržiava.  Komisia doporučila 

pozemok prenajať za symbolické 1 € na rok za podmienky, že na ňom nebude vybudovaná 

žiadna  stavba okrem jednoduchého oplotenia.

Hlasovanie za prenájom pozemku p. Štefanovi Šimkovi a manž.:

Za: 8 –  PhDr. Bella, p. Makovník, MUDr. Konvit, p. Miháliková, Ing. Jamriška, p. Miert, 

Mgr. Orelová, Mgr. Belica

Proti: 0

Zdržal sa: 2 – p. Rybár, Mgr. Ďaďová

p. Miert naniesol žiadosť VolzFilters SK s.r.o. Martin – žiadosť o uzavretie zmlúv o 

zriadení vecného bremena na infraštruktúru – Priem. zóna Sučany p. č. 2966/81. Spoločnosť 

VolzFilters SK, s.r.o. požiadala v súvislosti s prípravou výstavby závodu na výrobu 

vzduchových filtrov v priemyselnej zóne o uzavretie zmlúv o budúcich zmluvách o zriadení 

vecného bremena na uloženie plynového, vodovodného a kanalizačného potrubia v cestnom 

pozemku p.č. 2966/81. Predpokladaný rozsah vecného bremena je 46+100m2. Odplata 

bude realizovaná na základe znaleckého posudku v čase dokončenia na základe 

geometrického plánu skutočného vyhotovenia. Komisia doporučila schváliť OcZ:

a) uzavretie zmluvy o budúcej zmluve o zriadení vecného bremena spočívajúceho v 

povinnosti vlastníka pozemku p.č. 2966/81 strpieť uloženie, užívanie a prístup za účelom 

vykonania údržby a opráv po celú dobu životnosti plyn. potrubia STL pripojovacieho 

plynovodu,

b) uzavretie zmluvy o budúcej zmluve o zriadení vecného bremena spočívajúceho v 

povinnosti vlastníka pozemku p.č. 2966/81 strpieť uloženie, užívanie a prístup za účelom 

vykonania údržby a opráv po celú dobu životnosti potrubia prívodu pitnej vody a splaškovej 

kanalizácie
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Hlasovanie za schválenie žiadosti f. Wolz filter:

Za: 10 – všetci prítomní poslanci

Proti: 0

Zdržal sa: 0

p. Miert informoval, že z podnetu stavebnej komisie bola odsúhlasená požiadavka, že sa budú 

vysporiadavať všetky pozemky, ktoré majú vo vlastníctve iní a obec ich užíva. Je potrebný 

súhlas OZ k prevodu pozemkov, ktoré má vo vlastníctve Slovenský pozemkový fond. OZ 

potvrdí, že miestne komunikácie boli vybudované pred rokom 1989 z prostriedkov MNV.

Komisia prerokovala odovzdanie pozemkov pod stavbami miestnych komunikáci. Na základe 
spracovania zoznamu pozemkov v celosti alebo v časti  v správe SPF na ktorých sanachádzajú 
spevnené miestne komunikácie je v súvislosti s možnosťou odovzdania týchto pozemkov 
podľa ust. §2d ods. 1,2 a §14d ods. 1 zák. č. 138/1991 Zb o majetku obcí zo správy SPF 
do majetku obce potrebné doloženie vlastníctva k predmetným stavbám formou potvrdenia 
OcZ.

Komisia doporučuje OZ potvrdiť, že miestne komunikácie na pozemkoch: 

p. E KN č. 866, 1735, 1979/2, 1983, 1984, 1986, 1987, 1988, 1990, 1993, 4547/2, 4594/1, 

2001/6, 865/1, 865/3, 766/19.

C KN č. 2940/246, 2940/247, 2940/248, 4665/8, 2105/1, 1152/2, 1154/28, 1154/33, 1905/55, 

2119/7, boli vybudované pred rokom 1989 z prostriedkov vtedajšieho MNV.

Zoznam pozemkov tvorí neoddeliteľnú súčasť zápisnice.

Hlasovanie k vyššie uvedenému návrhu:

Za: 10 – všetci prítomní poslanci

Proti: 0

Zdržal sa: 0

Obecné zastupiteľstvo potvrdzuje a súhlasí s vyššie uvedeným návrhom.
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p. Miert  naniesol žiadosť Ing. Marty Bobčekovej o zrušenie a rozdelenie spoluvlastníctva 

nehnuteľností p. CKN č. 859/2 a 859/3 kde je vlastníčkou v 1/2 a Obec Sučany v 1/2. 

Ide o pozemky nachádzajúce sa v areáli zberného  dvora.  Žiadateľka  navrhla 

vysporiadanie a vypracovanie geometrického plánu tak aby  z  čela  plechovécho  skladu 

ostal vo vlastníctve Obce pozemok o šírke 2,5m a z boku skladu 1,0 m.

Komisia doporučuje schváliť OcZ zámer - zrušenie a rozdelenie spoluvlastníctva pozemkov 

p. CKN č. 859/2 a 859/3 v zmysle predloženého návrhu s podmienkou vypracovania GP 

vrátane zriadenia vecného bremena umožňujúceho užívanie splaškovej kanalizácie 

nachádzajúcej sa na časti pozemku, ktorá pripadne Ing. Bobčekovej.

Ing. Hüber rokovanie dozoroval, pôvodný návrh bol 1,3 m od hangáru, vyšla vzdialenosť 2,5 

m, aby sa dalo nacúvať s Liazkou a vykladať materiál.

p. prednosta doplnil,  že žiadateľka má zámer na opravu, budovanie stavby, vysporiadava si 

vlastníctvo. 

Obecné zastupiteľstvo prijalo k tomuto uznesenie:

Za: 10 – jednohlasne všetci prítomní poslanci

Proti: 0

Zdržal sa: 0

p. Miert naniesol, že je potrebné doplnenie uznesení OcZ k odpredaju pozemkov pre garáže – 

ul. Podhradská cesta a pozemok pre ČS splaškových vôd pri Plutve.  Na základe prerušenia 

konaní o povolení vkladu na Správe katastra Martin vo veci :

a) predaja pozemku p.č. 2100/178, 18 m2 na stavbu garáže pre Jána Cunu, Sučany
b) predaja pozemku p.č. 2100/172, 18 m2 na stavbu garáže pre Mariána Janíka, Sučany
c) predaja pozemku p.č. 1739/34, 41 m2 na stavbu ČS spl. vôd pre Turvod a.s. Martin
z dôvodu doplnenia uznesenia OcZ z ktorého bude zrejmé, že ide o zmluvy uzatvorené 

            z dôvodu hodného osobitného zreteľa o ktorých OcZ rozhodne najmenej 3/5 väčšinou 
            poslancov v zmysle §9a ods. 8 zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí.

Komisia doporučuje schváliť:
a) doplnenie uznesenia č.8/2009 z 28.10.2009 v časti D bod 7
b) doplnenie uznesenia č. 2/2010 z 28.4.2010 v časti  E bod 4
c) doplnenie uznesenia č. 5/2011z 17.8.2011 v časti C bod 4
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v zmysle návrhu.

Ing. Hüber informoval, že to bolo predané p. Cunovi, p. Janíkovi. Správa katastra prerušila 

vklad,  je  potrebné doloženie  dokumentov,  dokladu,  že OZ schvaľuje ako prevod vhodný 

osobitného zreteľa. Bolo by nemorálne, aby zaplatili znalecký posudok, keď už raz zaplatili 

kúpnu  cenu.  Navrhol  doplniť  uznesenie.  Rovnako  je  potrebné  pre  Čerpaciu  stanicu 

splaškových vôd dokladovať, že je to cena primeraná alebo vhodná osobitného zreteľa.

Mgr. Belica uviedol, že osobitný zreteľ musí byť zverejnený 15 dní pred zasadnutím OZ, na 

čo Ing. Hüber odpovedal, že táto podmienka bola naplnená.

Obecné zastupiteľstvo prijalo k tomuto uznesenie:

Za: 10 – jednohlasne všetci prítomní poslanci

Proti: 0

Zdržal sa: 0

Správa o kontrolnej činnosti za posledné obdobie

Hlavná  kontrolórka  uviedla,  že  správa  bola  zaslaná  v  elektronickej  podobe  všetkým 

poslancom. Na otázky prítomným odpovie.

Rozprava: do rozpravy sa prihlásil  Mgr. Belica,  PhDr. Bella,   Ing. Plžik (prítomní s jeho 

vystúpením súhlasili)

Mgr.  Belica  sa  opýtal,  aké  opatrenia  by  odporučila  k  riešeniu  efektívneho  vymáhania 

pohľadávok.

Hlavná kontrolórka povedala, že zatiaľ sa formou exekúcie nevymáha nič. Prednosta písal 

upomienky,  jednalo  sa.  Časť  sa  vymohla  tak,  že  občania  reagovali  na  upomienky,  prišli 

zaplatiť.

PhDr. Bella uviedol, že kontrolórka kontrolovala sadové úpravy v areáli cintorína aj v okolí 

ZŠ.  Suma  5.000 €  má  byť  uhradená  do 30.11.  Opýtal  sa  kontrolórky,  či  je  to  všetko  v 
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poriadku –  či všetky stromky sú vymenené, všetko je ošetrené?

Hlavná kontrolórka odpovedala, že podľa protokolu sa vymenilo všetko. To, čo vyschne, do 

dvoch rokov vysadia. Sedem tráv pri MŠ vyschlo. To čo bolo v protokoloch sa odstránilo, to 

čo vzniklo po podpise protokolu bude odstránené do 31.5.2012.

Mgr. Orelová uviedla, že žiadala, aby zápis z miestnej obhliadky podpísal Ing. Jambor, kde 

bolo uvedené, aby sa na jar odstránili zistené nedostatky.

PhDr.  Bella  uviedol,  že  úhrada  zadržanej  sumy  ešte  nemala  prebehnúť.  Za  vyschnuté 

borovice neboli vysadené také isté, ale úplne iný, určite lacnejší druh. V správe je veľa chýb, 

s čím nesúhlasí. Opýtal sa, čo sa týka kontroly dokladov za 3. štvrťrok, či prebehla bez závad. 

Bolo zaplatených veľa vecí, najmä na projekt cezhraničnej spolupráce, ktoré boli schválené 

dodatočne na novembrovom zastupiteľstve. Opýtal sa, z čoho sa platili jednotlivé položky. 

Opýtal  sa  na  zápis  z  kontroly  nadriadených  orgánov  z  18.  8.2011.  Uvádza,  že  kontrola 

prebehla v čase 4.-10. 8. 2011. Opýtal sa, či sa v dátume pomýlili, alebo nebola vykonaná. 

Opýtal sa na priebeh kontroly.

p.  starosta  odpovedal,  že kontrolóri  sa preukázali  splnomocnením ministra.   Jednalo sa o 

kontrolu  dotácie  Ministerstva  vnútra.  V  ten  deň  si  zobrali  so  sebou  podklady,  odišli  do 

Bratislavy, kde porovnávali doklady obce s dokladmi Ministerstva vnútra. Kontrola prebehla 

fyzicky, je to v poriadku.

Hlavná  kontrolórka  uviedla  k  projektu  Cezhraničnej  spolupráce,  že  tento  bol  schválený 

obecným zastupiteľstvom s financovaním v pomere 5 % obec, 95 % štát. Takto to bolo OZ 

schválené. Všetky akcie boli uskutočnené, 8 tis. sa vyčerpalo, do 16 tis. sa dočerpalo, keď 

boli uskutočnené všetky akcie. Vtedy bola aj schválená zmena rozpočtu.

Ing. Plžik uviedol,  že vypracovala správu o činnosti  vedúceho pracovníka.  V materiáli  je 

uvedené,  čo všetko  skontrolovala,  vykonala  predbežnú finančnú kontrolu.  Túto  vykonáva 

pracovník  organizácie,  hlavný  kontrolór  vykonáva  následnú  finančnú  kontrolu. 

Odkontrolovala veľa vecí, no zo správy sa nedozvedel nič. Bol zistený nedostatok pri odpise 

meradla,  chýbajú prijaté  opatrenia.  Sú spísané  len záznamy.  Je  tam uvedené,  že  policajti 

nemajú  čerpať  dovolenku  –  je  to  záležitosť  vedúceho  pracovníka.  Na  základe  prijatých 

opatrení  môže referovať.  Bola vykonaná kontrola  kamerového pultu – opatrenia  navrhuje 

vedúci pracovník. Je to „parketa“ prednostu, nie kontrolórky. Predbežnú a priebežnú kontrolu 
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nesmie vykonávať kontrolný orgán. 

Hlavná  kontrolórka  skonštatovala,  že  sa  vykonáva  predbežná,  priebežná  kontrola,  ktorú 

vykonávajú zamestnanci,  následnú kontrolu vykonáva kontrolórka.  Stávalo  sa,  že chýbala 

objednávka, nastalo zlepšenie. Uviedla, že kontrola sa vykonáva správne, k chybe došlo len 

pri spracovaní v texte správy.

p. Makovník skonštatoval, že kontrolórka sa v predkladanom materiáli pomýlila. Požiadal, 

nech povedia otvorene, že ju chcú odvolať a aby sa nechytali takejto veci.

p. prednosta uviedol, že uznesením bolo uložené hlavnej kontrolórke zistiť, na základe akého 

dokumentu sa vyplácali spevákom odmeny a predložiť OZ správu.

Hlavná kontrolórka uviedla, že odmeny boli schválené, materiál predložila.

Mgr. Orelová uviedla, že OZ uložilo hlavnej kontrolórke vypracovať správu. Opýtala sa, či 

má vypracovanú správu na základe zákona o finančnej kontrole.

Hlavná kontrolórka dodala, že to, čo elektronicky poslala, to je tá správa.

PhDr. Bella uviedol, že ho to zaujímalo z dôvodu, na základe akého dokumentu boli odmeny 

vyplácané. Bol zaslaný dokument, ktorý navrhol p. Mihálik, podpísal p. starosta. Boli poslané 

4 tabuľky bez odôvodnenia. Obecné zastupiteľstvo uznesením uložilo vypracovať správu v 

zmysle zákona, správa mala mať fazónu. Je to nedostačujúce.

Hlavná kontrolórka uviedla,  že následnou kontrolou bolo zistené,  že v r.  2010 začali  2-3 

speváci, zrazu ich bolo 13-14. Čo sa týka toho, že mala byť vypracovaná správa, vypracovaná 

tabuľka je prehľadná.

Mgr. Ďaďová uviedla, že nepriamo odznelo, že vyplácanie bolo zastavené až vtedy, keď na 

položke  kultúra  neboli  peniaze.  Z  vypracovanej  tabuľky  vyplynulo,  že  k  rapídnemu 

navýšeniu došlo v r. 2010, v kontrole HK to nikde neodznelo. V r. 2009 sa vyplatilo 705 €, v 

r. 2010 bolo vyplatené 2141 €, došlo k rapídnemu nárastu v tejto položke, v prípade kontroly 

to vyskočilo. Opýtala sa, prečo sa to neriešilo

Hlavná kontrolórka odpovedala, že pri kontrole bolo zistené, že došlo k rapídnemu nárastu, v 

roku 2011 to bolo zastavené.
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Obecné  zastupiteľstvo  na  svojom  zasadnutí  dňa  17.8.2011  uložilo  hlavnej  kontrolórke 

preveriť postup pri procese rekonštrukcie OHZ, najmä či všetko prebehlo v súlade s platnou 

legislatívou SR, k čomu má predložiť správu.

Hlavná kontrolórka uviedla, že správa bola predložená.

Rozprava: do rozpravy sa prihlásil PhDr. Bella, p. Rybár, Mgr. Belica, Mgr. Orelová.

PhDr. Bella sa opýtal, prečo bola správa doručená až včera večer. Podotkol, že OZ má prijaté 

normy, rokovací poriadok. 

Hlavná kontrolórka uviedla,  že Mgr. Orelová požiadala  o zaslanie  materiálu elektronicky, 

poslala ho teda všetkým poslancom. Materiál sa predkladá na rokovanie OZ.

PhDr. Bella uviedol, že OZ uložilo kontrolórke vypracovať dve správy, mali byť zaslané v 

zmysle  termínov  rokovacieho  poriadku  –  5  dní  pred  konaním  zasadnutia  OZ.  Správy 

nespĺňajú náležitosti zákona 502/2001 Z. z.  o finančnej kontrole a vnútornom audite. Správa 

o vykonaní finančnej kontroly Ministerstva vnútra je náučný materiál vypracovaný podľa § 

17 uvedeného zákona. Čo sa týka verejného obstarávania Hasičiarne,  „lieta“ 8 mil.  Sk, v 

správe to malo byť podchytené v presnom znení, ako ukladá zákon. V závere uvedenej správy 

sa konštatuje, že nebolo nič zistené. Opýtal sa hlavnej kontrolórky, či správu o vykonanej 

kontrole vypracovala sama.

Hlavná kontrolórka uviedla, že správu písala v spolupráci.

p. Rybár navrhol vypočuť si nahrávku zo zasadnutia OZ zo dňa 24. 6. 2009, poprosil Mgr. 

Orelovú o jej prehratie. Jedná sa o časť, kde bolo schválené predloženie žiadosti o NFP na 

projekt  „Prístavba,  nadstavba  a  stavebné  úpravy  objektov  OHZ  Sučany“.  Po  prehratí 

nahrávky uviedol, že z nahrávky vyplývajú dvaja vinníci – firma Sagacita a p. starosta – budú 

musieť nájsť 8 mil. Sk. Sagacita mala bezplatne prerobiť projekt na 8 mil. Sk. Zmluva bola 

podpísaná na 16 mil. Sk.

PhDr. Bella skonštatoval, že sa hovorilo o 8 mil. Sk, nie o 16 mil. Sk.

p. starosta povedal, že f. Sagacita prepracovala projekt podľa platného uznesenia. Opýtal sa, 

či je uznesenie sfalšované, alebo zle napísané?
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p.  Rybár  sa  opýtal,  prečo  p.  starosta  nečítal  bod  c)  spomínaného  uznesenia  – 

spolufinancovanie vo výške 5 % z celkových oprávnených nákladov.

Mgr. Orelová podotkla, že je dôležité, ako to bolo vtedy prezentované poslancom.

p. starosta povedal, že uznesenie je napísané podľa nahrávky, drží sa prijatého uznesenia.

PhDr. Bella sa opýtal, na akú sumu bol podaný projekt, na čo starosta odpovedal, že na sumu 

16 mil. Sk, prerábal sa ohľadom neoprávnených nákladov.

p. Rybár sa opýtal, či suma 16 mil. Sk bola adekvátna realizácii. Rozmýšľa nad posúdením 

nákladov. 

Mgr. Belica informoval, že ohľadom sťažnosti na hlavnú kontrolórku zasadala komisia na 

prešetrenie  sťažností.  Z  dôvodu  mlčanlivosti  uviedol,  že  2  body  boli  opodstatnené,  1 

neopodstatnený. Riešili sa pochybenia, neprofesionálny prístup.

Mgr. Orelová zhrnula, že zo strany kontrolórky došlo k viacerým pochybeniam. Neverí, že sa 

viackrát  môže  pomýliť,  že  vykonávala  predbežnú  kontrolu,  došlo  k  porušeniu  zákona  č. 

502/2001 Z. z. . Správy, ktoré uložilo OZ vypracovať v 8/2011 nespĺňali náležitosti § 21 v 

náväznosti na § 17 Zákona č. 502/2001 Z. z.. Bol porušený § 5 rokovacieho poriadku OZ ods. 

5  –  materiály  neboli  predložené  v  termíne.  Uviedla,  že  kontrolórka  nevykonala  kontrolu 

verejného obstarávania,  nakoľko na každom sedení bola prítomná.  Neplnila si povinnosti, 

došlo  k  porušovaniu  zákona,  permanentnému  porušovaniu  vypracovanej  smernice.  Na 

základe spomenutého podala návrh na odvolanie hlavnej kontrolórky.

Hlavná kontrolórka skonštatovala, že hrubo nič neporušila, na všetky otázky odpovedala. Čo 

sa týka verejného obstarávania, je prísediacou, aj to je kontrola. Správy boli podané, nie je to 

hrubé porušenie, nie je si vedomá pochybenia. V prípade jej odvolania sa voči tomu odvolá. 

Čo sa týka podanej sťažnosti na jej osobu, táto mala byť do 60 dní vyriešená, tiež došlo k  

porušeniu  Zákona.  Poslanci  vykonávali  na  OcÚ  prieskum,  nie  sú  kontrolným  orgánom. 

Opýtala sa, načo je v obci kontrolór, keď poslanci kontrolujú pokladňu. Porušili tak ten istý 

zákon. Na vykonanie prieskumu je potrebné poverenie. 

PhDr. Bella uviedol, že starší poslanci vedia, čo sa robí, robilo sa aj predtým. Prišli mladší a 

zistili, že sa robí to, čo sa nemá. Kontrolórka vykonáva prácu hlavného kontrolóra na 40 %, 
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ostatné  na  60%.  Keď sa  rozprával  s  bývalými  zamestnancami,  veľa  z  nich  odišlo  kvôli 

konfliktu s hlavnou kontrolórkou. Vypracovaním smernice je potrebné poveriť kohokoľvek 

zo zamestnancov, len nie kontrolórku obce.

Hlavná kontrolórka uviedla, že žiadala o zastavenie projektu OHZ, že pokiaľ nie je ukončená 

základná škola, že to nevidí finančne dobre. Bolo povedané, nech sa pokračuje. 

Mgr.  Orelová  uviedla,  že  v  zázname  bolo  uvedené,  že  ohľadom  hasičiarne  je  všetko  v 

poriadku.

p. starosta povedal,  že návrh na odvolanie kontrolórky je podstatná,  závažná vec, ktorá v 

programe nebola. Program rokovania takýto nebol.

PhDr. Bella a Mgr. Belica povedali, že všetko je v súlade s rokovacím poriadkom.

Mgr. Orelová uviedla, že toto vyplynulo z programu na základe predloženej správy. Opýtala 

sa, či by sa niečo zmenilo, keby dala na začiatku schváliť zmenu programu a prerokovať ako 

bod 9.) Opýtala sa, či sa bude hlasovať verejne alebo tajne.

PhDr. Bella odpovedal, že pri voľbe kontrolórky sa hlasovalo tajne, navrhol tajné hlasovanie.

p.  Miert  uviedol,  že  nie  je  potrebné  tajné  hlasovanie,  každý  má  svoj  názor.  Keď sa  ide 

odvolávať hlavná kontrolórka, je to počin, ktorý tu ešte nebol. Morálnou povinnosťou malo 

byť dať to na vedomie vopred.

Mgr. Orelová navrhla tajné hlasovanie.

Hlasovanie za tajný spôsob hlasovania vo veci odvolania hlavnej kontrolórky:

Za: 7 –  PhDr. Bella, Mgr. Ďaďová, p. Rybár, p. Miháliková, Ing. Jamriška, Mgr. Orelová, 

Mgr. Belica

Zdržal sa: 1 – MUDr. Konvit

Proti: 2 – p. Miert, p. Makovník

Bola navrhnutá volebná komisia v zložení: Mgr. Belica, p. Miháliková, PhDr. Bella.
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Hlasovanie za zloženie návrhovej komisie – Mgr. Belica, p. Miháliková, PhDr. Bella:

Za: 7 -  PhDr. Bella, Mgr. Ďaďová, p. Rybár, p. Miháliková, Ing. Jamriška, Mgr. Orelová, 

Mgr. Belica

Zdržal sa: 3 – p. Miert, MUDr. Konvit, p. Makovník

Proti: 0

p. starosta sa opýtal, či je potrebný predseda volebnej komisie.

Prítomní sa dohodli, že predsedom volebnej komisie je Mgr. Belica.

p. starosta požiadal o metodiku k hlasovaniu.

PhDr.  Bella  oznámil,  že  za  odvolanie  musí  hlasovať  nadpolovičná  väčšina  všetkých 

poslancov  OZ  v  Sučanoch  a  starosta  obce  nemôže   toto  uznesenie  v  zmysle  zákona  o 

obecnom zriadení pozastaviť.

Mgr. Belica uviedol ako spôsob vyjadrenia svojej vôle škrtnutím krížika do štvorčeka. 

Hlasovať sa bude k otázke „Obecné zastupiteľstvo Sučany na základe § 11 bod 4, písm. j) 

zákona č. 369/1990Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov odvoláva z funkcie 

hlavnú kontrolórku obce z dôvodu opakovaného zanedbávania povinností vyplývajúcich z jej 

funkcie podľa § 18a bod 9 písm. b).“

Tajné hlasovanie o odvolaní hlavnej kontrolórky obce:

Komisia vydala 10 hlasovacích lístkov, 10 obálok. Jeden hlasovací lístok nebol vydaný z 

dôvodu neprítomnosti MUDr. Koyša.

Po spočítaní hlasov predsedajúci skonštatoval a následne vyhlásil nasledovné výsledky 

hlasovania o nasledovnej otázke: „Obecné zastupiteľstvo Sučany na základe § 11 bod 4, 

písm. j) zákona č. 369/1990Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov odvoláva 

z funkcie hlavnú kontrolórku obce z dôvodu opakovaného zanedbávania povinností 

vyplývajúcich z jej funkcie podľa § 18a bod 9 písm. b).“

PRÍTOMNÝCH :   10 poslancov
ZA :                          6 hlasov

30



PROTI:                     2 hlasy
ZDRŽAL SA:           2 hlasy
vydané hlasovacie lístky:   10
neodovzdané hlasovacie lístky : 0 hlasov
neplatné hlasovacie lístky :         0 hlasov
Skonštatoval, že uznesenie bolo prijaté v pomere 6:2:2, uznesenie nie je možné pozastaviť. 
Hlavná kontrolórka stráca predpoklad pre výkon funkcie, čo však neznamená, že končí 
pracovný pomer. Zo strany zamestnávateľa pripadá do úvahy § 63 Zákonníka práce – 
zamestnanec nespĺňa predpoklad. Pracovný pomer končí uplynutím výpovednej doby, čo jej 
nebráni pokračovať vo výkone práce na inej funkcii zamestnávateľa.

PhDr. Bella uviedol, že do 40 dní je potrebné vyhlásiť nové výberové konanie na hlavného 
kontrolóra obce.

Mgr. Orelová navrhla uložiť do najbližšieho OZ predložiť podmienky alebo návrh na voľbu 

nového hlavného kontrolóra.

p. starosta povedal, že podmienky sú stanovené zákonom, je zákonom stanovená procedúra.

R ô z n e  (Podnety občanov, poslancov, pracovníkov OcÚ)

Rozprava: do rozpravy sa prihlásila Mgr. Ďaďová, Mgr. Orelová, PhDr. Bella

Mgr. Ďaďová informovala, že bola zrealizovaná akcia pri príležitosti „Úcty k starším“, 

zaplatená bola zo sponzorských prostriedkov. Akcia „Mikuláš“ sa pripravuje. Vianočné trhy 

sa realizovať nebudú z dôvodu nedostatku finančných prostriedkov. Komisia navrhla 

zamestnať do knižnice p. Lazišťanovú, nakoľko p. Mihálik nie je kvalifikovaný. Navrhla 

zloženie novej redakčnej rady Sučianskych zvestí – p. Mihálikovú, Mgr. Ďaďovú, Mgr. 

Orelovú, p. prednostu.

p. Makovník navrhol delegovať p. Mierta za člena redakčnej rady.

p. Miert uviedol, že keď sa táto problematika prerokovávala pred dvomi rokmi na OZ, bolo 

povedané, že členom by nemal byť žiaden poslanec z dôvodu ovplyvňovania.

p. Ďaďová uviedla, že osobne môže robiť korektúru, čím dôjde k zníženiu nákladov. Poslanci 

sú informovaní o dianí v obci, je to návrh komisie.

p. starosta nesúhlasil, aby boli členmi rady poslanci, nie sú to poslanecké noviny, členovia by 

mali byť nezávislí.
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p. starosta povedal, že budú porušené princípy objektivity, na čo Mgr. Orelová odpovedala, že 

to nie je to mienkotvorný časopis.

p. Miháliková vyjadrila nesúhlas, aby sl. Dudráková bola šéfredaktorkou Sučianskych zvestí.

p. prednosta povedal, že v zmysle rokovacieho poriadku by mali takéto podstatné veci 

prerokované ako samostatný bod.

MUDr. Konvit navrhol problematiku prerokovať na nasledujúcom zasadnutí OZ.

p. starosta navrhol stiahnuť tento bod z rokovania, nakoľko je to závažná vec. Prerokovať na 

nasledujúcom OZ.

Hlasovanie, aby bola prerokovaná zmena rady Sučianskych zvestí na nasledujúcom OZ:

Za: 3 – MUDr. Konvit, Ing. Jamriška, p. Miert

Proti: 6 – PhDr. Bella, p. Rybár, Mgr. Orelová, Mgr. Ďaďová, p. Miháliková, p. Makovník

Zdržal sa: 1 – Mgr. Belica

Hlasovanie za odvolanie pôvodnej redakčnej rady: 

Za: 6 - PhDr. Bella, p. Rybár, Mgr. Orelová, Mgr. Ďaďová, Mgr. Belica, p. Miháliková

Proti: 4 – Ing. Jamriška, MUDr. Konvit, p. Makovník, p. Miert

Zdržal sa: 0

p. Miert uviedol na adresu poslancov z kresťanskej strany, že sa začal advent. S takou 

agresiou sa ešte nestretol, táto sa obráti proti nim. Dodal, že bude prispievateľom naďalej.

PhDr. Bella uviedol, že nech sa nikto z prítomných nevyhovára, že o pripravovanej zmene v 

redakčnej rade nevedel. Bolo to jednak zaslané ako návrh z komisie a naniesol to na zasadnutí 

OZ 19.10.2011. Následne citoval text z uvedenej zápisnice.

p. Makovník navrhol, aby členom bol p. Miert.

Hlasovanie, aby členom novej redakčnej rady bol p. Miert:
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Za: 9 – PhDr. Bella, Mgr. Ďaďová, p. Rybár, p. Makovník, MUDr. Konvit, p. Miháliková, 

Ing. Jamriška, Mgr. Orelová, Mgr. Belica

Proti: 0

Zdržal sa: 1 – p. Miert

Hlasovanie o schválení nových členov  Sučianskych zvestí – p. Katarína Miháliková, Mgr. 

Lenka Orelová, Mgr. Veronika Ďaďová, Mgr. Vladimír Olbert, p. Miroslav Miert:

Za: 6 – PhDr. Bella, Mgr. Ďaďová, p. Rybár, p. Miháliková, Mgr. Orelová, Mgr. Belica

Proti: 1 – Ing. Jamriška

Zdržal sa: 3 – MUDr. Konvit, p. Miert, p. Makovník

PhDr. Bella uviedol, že sa prihlásil do diskusie, ale vzdáva sa poradia.

Záver

p. starosta poďakoval prítomným za účasť a zasadnutie OZ ukončil.

Overovatelia zápisnice:    ...................................            ......................................

                                         Ing. Ján Jamriška                        Martin Rybár

                                              ....................................                  .......................................

                                              Mgr. Vladimír Olbert JUDr. Jozef Petráš, CSc.

                                                    prednosta OcÚ                                        starosta obce

                                           ....................................

                                            Viera Jašeková

                           zapisovateľka
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OB E C   S U Č A N Y 

 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 

ZÁPISNICA  ZO ZASADNUTIA  
MIMORIADNEHO OBECNÉHO  ZASTUPITEĽSTVA 

 
 

konaného dňa 29.12.2011  
v Robotníckom kultúrnom dome v Sučanoch 
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Zápisnica 
z mimoriadneho zasadnutia obecného zastupiteľstva,  
ktoré sa konalo dňa 29. 12. 2011 v RKD  v Sučanoch 

 
 
Toto zasadnutie bolo zvolané na základe písomnej pozvánky zo dňa 27.12.2011. Uskutočnilo sa 
v Robotníckom kultúrnom dome so stretnutím pozvaných o 16,00 hod. v zasadačke RKD. 
 
 
P r í t o m n í : 
 

1. JUDr. Jozef Petráš, CSc.  -   starosta obce 
2. Mgr. Vladimír Olbert      -   prednosta obecného úradu 
4. Viera Jašeková  -   zapisovateľka 

 
 
 
P o s l a n c i :     
 

1. MUDr. Richard Koyš  

2. PhDr. Miloš Bella   

3. Mgr. Veronika Ďaďová  

4. Martin Rybár  

5. Jaroslav Makovník  

6. MUDr. Igor Konvit  

7. Katarína Miháliková  

8. Ing. Ján Jamriška  

9. Miroslav Miert  

10. Mgr. Lenka Orelová  

11. Mgr. Peter Belica  

 

Program: 
1. Otvorenie 

2. Voľba návrhovej komisie 

3. Návrh rozpočtu obce a ZŠ na rok 2012 – 2014 

            Stanovisko: Komisia správy majetku, ekonomiky a miestneho rozvoja) 

4. Rôzne 

5. Interpelácia 

6. Záver 
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O t v o r e n i e  
 
Starosta obce privítal prítomných poslancov, otvoril zasadnutie OZ. Uviedol, ţ e program zasadnutia 
obdrţ ali v písomnej podobe. Bolo prítomných 7 poslancov (Mgr. Orelová, p. Miháliková, Mgr. 
Ďaďová,  p. Makovník, p. Rybár, p. Miert, MUDr. Konvit), OZ bolo uznášaniaschopné.  
 

V o ľ b a    n á v r h o v e j    k o m i s i e 

Za členov návrhovej komisie boli navrhnutí Mgr. Orelová, p. Rybár. 
 
Hlasovanie za schválenie návrhovej komisie v zloţ ení Mgr. Lenka Orelová, p. Martin Rybár: 
Za: 6 -  p. Miháliková, Mgr. Ďaďová,  p. Makovník, p. Rybár, p. Miert, MUDr. Konvit 
Proti: 0 
Zdržal sa: 1 – Mgr. Lenka Orelová 
 
p. starosta ospravedlnil neprítomnosť Mgr. Mgr. Belicu a PhDr. Bellu, ktorí sa dostavia v priebehu 
zasadnutia OZ. 
 
Na zasadnutie OZ sa dostavil Ing. Jamriška a PhDr. Bella.  
 
Za overovateľov boli navrhnutí Ing. Jamriška, Mgr. Mgr. Belica. 
 
Hlasovanie za schválenie overovateľov zápisnice – Ing. Jamriška, Mgr. Mgr. Belica: 
Za: 8 –  p. Miháliková, Mgr. Ďaďová,  p. Makovník, p. Rybár, p. Miert, MUDr. Konvit, Mgr. 
Orelová, PhDr. Bella 
Proti: 0 
Zdržali sa: 1 – Ing. Jamriška 
 
Zápisom bola poverená Viera Jašeková. 
 
 

S c h v á l e n i e    p r o g r a m u 
 
p. starosta sa opýtal, či má niekto pripomienky k programu. 
 
PhDr. Bella sa opýtal, či sa v bode Rôzne bude riešiť otázka verejného obstarávania pre r. 2012, 
alebo to stačí prejednať na nasledujúcom OZ.  
 
p. starosta odpovedal, ţ e nie sú pripravené podklady. Väčšie obstarania sa nebudú riešiť, menšie 
formou aukcie, bola schválená komisia. Bolo by vhodné pripraviť aukciu na obstaranie potravín, 
ovocia a zeleniny pre materskú školu. 
 
p. prednosta dodal, ţ e komisia by mala zasadnúť prvý januárový týţ deň a veci riešiť.  
 
PhDr. Bella sa opýtal, či to nemá byť odsúhlasené v starom roku. 
 
p. starosta povedal, ţ e aukcie sa môţ u vykonávať. 
 
p. prednosta dodal, ţ e bol schválený spôsob subdodávky ako sluţ ba. 
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Hlasovanie za prijatie programu: 
Za: 9 –  p. Miháliková, Mgr. Ďaďová,  p. Makovník, p. Rybár, p. Miert, MUDr. Konvit, Mgr. 
Orelová, PhDr. Bella, Ing. Jamriška 
Proti: 0 
Zdržali sa: 0 
 
 
Návrh rozpočtu obce a ZŠ na rok 2012 – 2014 
 
p. starosta uviedol, ţ e ide o schválenie základného dokumentu potrebného pre chod samosprávy. V 
prípade jeho neschválenia hrozí obci rozpočtové provizórium. Obec by mohla čerpať 1/12 rozpočtu 
predchádzajúceho roka, nebolo by moţ né riešiť úver. 
 
Rozprava: do rozpravy sa prihlásila Mgr. Ďaďová, p. Rybár, p. Miert, Mgr. Orelová, PhDr. Bella, 
Ing. Plţ ik. 
 
Hlasovanie za vystúpenie Ing. Plţ ika z auditória: 
Za: 7 –  p. Miháliková, Mgr. Ďaďová,  p. Makovník, p. Rybár, Mgr. Orelová, PhDr. Bella, Ing. 
Jamriška 
Proti: 0 
Zdržali sa: 1 – MUDr. Konvit 
Počas hlasovania chýba p. Miert 
 
p. prednosta informoval, ţ e rozpočet bol zverejnený tak, ako bol navrhnutý. Návrh ekonomickej 
komisie OZ neprijalo, bol stiahnutý z rokovania predchádzajúceho OZ. Znova bol prepracovaný, 
zapracovali sa doručené pripomienky stavebnej komisie – zvýšenie na financovanie údrţ by MK. 
Bolo prehodnotené nakladanie s odpadovým hospodárstvom. Nový návrh rozpočtu mal byť 
prerokovaný ekonomickou komisiou ako poradným orgánom, nezišla sa však v uznášaniaschopnom 
počte, zasadnutie komisie sa nekonalo. 
Príjmová i výdavková časť rozpočtu je vyrovnaná. 
Informoval, ţ e po dopracovaní nákladov je rozpočet na Základnú školu nasledovný: 
- Oprávnené náklady (spolufinancovanie obce výške 5 %)   29.002,88  € 
- Náklady hradené Ministerstvom vo výške 95 %   551.054,68 € 
Spolu náklady na rekonštrukciu ZŠ – oprávnené   580.057,56 € 
 
Ďalej bolo schválené financovanie neoprávnených nákladov rekonštrukcie ZŠ: 

 1. faktúra firmy Schott                  31.999.96 € 
 2. faktúra          13.175,63 € 

Ekonomická komisia zistila, ţ e bolo zle narátané DPH – skutočne má byť 13.286,34 € 
Celkom bol odsúhlasený náklad na práce naviac – neoprávnené náklady   45.286,30 € 
Pri financovaní spolu s oprávnenými nákladmi      29.002,88 € 
Celkom náklady v prípade, ţ e súd prejde v prospech obce     74.289,18 €  
 
Čo sa týka OHZ, projekt bol spracovaný na 534.664,90 €, oprávnené náklady Ministerstva 
predstavujú 252.617,72 €, neoprávnené náklady, ktoré bude znášať obec 282.047,18 €. Z toho 
skutočne prefinancované zdroje sú celkom 501.362,97 €, z ktorých: 

 stavebná časť predstavuje celkom 430.683,07 € (z toho sú oprávnené náklady 205.368,73 €, 
neoprávnené náklady vo výške 225.314,34  €), 

 vybavenie, zariadenia vo výške 70.679,90 € (z toho sú oprávnené náklady 18.752,30 €, 
neoprávnené náklady 51. 927,60 €). 

Z toho vyplýva prefinancovanie na základe zmlúv a faktúr: 
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 neoprávnené náklady  106.925,94 € 
 oprávnené náklady    96.902,93 € 

Spolu náklady    203.828,88 € 
 
V kapitálových poloţ kách rozpočtu na krytie nákladov: 
- Príjmy:  - predaj obchodu         84.800 € 
  - predaj športového domu po schválení   408.000 € 
  - z prefinancovania oprávnených nákladov OHZ 252.617,72 € 
  - úver schválený na poslednom zasadnutí OZ  180.000 € 
- úver schválený na predchádzajúcom OZ    32.000 € 
Rozpočet v príjmovej i výdavkovej časti celkom predstavuje 2.835.612 € 
 
p. starosta dodal, ţ e rozpočet je postavený na najkritickejšiu alternatívu. V prípade, ţ e prejde súd 
ohľadom rekonštrukcie školy v prospech obce, bude to značná úľava a bude moţ né zrealizovať 
ďalšie veci.  
 
Mgr. Ďaďová sa opýtala na niţ šie plánované náklady na sluţ by. 
 
p. starosta odpovedal, ţ e bolo zrušené monitorovacie stredisko poplachov, výkon sluţ by bol 24 
hodín, dnes tomu tak nie je. 
 
p. Rybár sa opýtal, či je pravdou, ţ e bola vykradnutá kolkáreň. 
 
p. starosta odpovedal, ţ e bola spôsobená škoda 3.300 €, majetok bol poistený, škoda bude uhradená. 
 
p. Rybár uviedol, ţ e ak bude schválený rozpočet, schváli sa niečo, na čo obec nemá. Opýtal sa, či 
by najskôr nemalo byť najskôr schválené krytie – predaj športového domu. 
 
p. Miert povedal, ţ e do rozpočtu bol premietnutý návrh zmeny na opravu miestnych komunikácií, 
chýba tam 15 tis. € na najnutnejšie opravy kúrenia, sanáciu WC, príp. novú podlahu v 1 triede 
základnej školy, na opravu dezolátneho stavu. Bolo by vhodné kaţ dý rok opraviť 1-2 triedy, aby 
bolo cítiť „správcovskú ruku“. 
 
p. starosta povedal, ţ e toto je moţ né zakomponovať do rozpočtu v rámci zmien podľa vývoja 
rozpočtu obce. V prípade, ţ e prejde projekt na rekonštrukciu MŠ, uvoľní sa 10 tis. € do rozpočtu. 
 
Mgr. Orelová uviedla, ţ e rozpočet ráta s príjmom za predaj športového domu, no tento príjem nie je 
istý. Ak bude schválený rozpočet, OZ bude tlačené k jeho odpredaju. Stavať rozpočet na odpredaji 
obchodu, športového domu je neisté. Je potrebné sa drţ ať toho, čo je dosiahnuteľné. Športový dom 
sa neodpredá. 
 
p. starosta odpovedal, ţ e ak prejde súd v prospech obce, nemusí sa odpredať. Schválením rozpočtu 
nie je automaticky schválený odpredaj športového domu. Jeho prípadný odpredaj je podmienený 
schválením obecným zastupiteľstvom. 
 
Na zasadnutie OZ sa dostavil Mgr. Mgr. Belica. 
 
PhDr. Bella sa opýtal, na základe čoho bol stiahnutý z rokovania bod „Návrh rozpočtu obce a ZŠ na 
rok 2012 – 2014“ na predchádzajúcom zasadnutí OZ. K rozpočtu mu chýba stanovisko 
ekonomickej komisie. V rozpočte navrhol zníţ iť poloţ ku na telefóny OcÚ o 5 tis. €. Poloţ ku 
školenia, kurzy, semináre navrhol zníţ iť z 2700 € na 700 €. Vysoká sa mu zdá aj poloţ ka na 
odmeny na práce mimo prac. pomeru. Poţ iadal, aby na nasledujúcom zasadnutí OZ bola podaná 
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informácia – zoznam pracovníkov pracujúcich na dohody. Dodal, ţ e návrh rozpočtu nepodporí, ak v 
rozpočte nebude zahrnutá poloţ ka na výmenu okien MŠ. 
 
p. starosta informoval, ţ e Ing. Hüber ako garant spracoval za obec projekt na 12 tis. €, ktorý ráta s 
výmenou okien. Projekt bol prekonzultovaný agentúrou v Ţiline. Opiera sa o hygienické posudky 
MŠ, počty detí, udrţ ateľnosť pracovných miest v MŠ. V januári je ďalšou moţ nosťou  poţ iadať o 
prostriedky z Ministerstva financií  z Fondu hazardných hier. 
 
p. prednosta dodal, ţ e projekt bol konzultovaný s projektovým manaţ erom zo Ţiliny s tým, ţ e v 
projekte je zakomponované vyuţ itie pracovníkov VPP na demontáţ  okien.  
 
PhDr. Bella sa opýtal, kedy bude dostupná informácia, ako dopadla škola. Na Ministerstve bolo 
rozhodnuté, ale odpoveď neprišla.  
 
p. starosta povedal, ţ e obec má uzavretú zmluvu s Ministerstvom, táto nebola zrušená. Je záväzná 
do doby skončenia projektu, ktorý je realizovaný. 
 
Ing. Plţ ik uviedol, ţ e rozpočet  nie je vízia, je to základný dokument obce, od ktorého sa všetko 
vyvíja – poplatky, VZN. Na základe vývoja v priebehu roka sú moţ né zmeny rozpočtu. Materiály 
mali byť pripravené v predstihu, rozhoduje sa o 1 mil. €. 
 
Na zasadnutie OZ sa dostavil MUDr. Koyš.  
 
Po prestávke poprosil MUDr. Konvit o vysvetlenie, čo pre obec znamená rozpočtové provizórium. 
 
Mgr. Mgr. Belica odpovedal, ţ e § 11 zákona o rozpočtových pravidlách hovorí, ţ e v prípade 
neschválenia rozpočtu prejde obec do rozpočtového provizória, kedy môţ e mesačne minúť 1/12 
rozpočtu predchádzajúceho roka. Výdavky za odvoz smetí, verejné osvetlenie, mzdy sa do toho 
nezarátavajú. 
 
p. starosta povedal, ţ e na predchádzajúcom zasadnutí bolo schválené prijatie úveru. Podľa 
informácií z banky nie je moţ né obci poskytnúť úver v období rozpočtového provizória. Je to váţ na 
vec, uznesenie nie je moţ né zrealizovať. Obec bude mať v prípade neschválenia rozpočtu váţ ny 
problém. 
 
Ing. Plţ ik povedal, ţ e ak majú byť schválené zmeny, je potrebné ich vyšpecifikovať oproti 
pôvodnému zverejnenému návrhu a toto naformulovať do uznesenia.  
 
p. Rybár uviedol, ţ e nie je moţ né rátať v rozpočte s príjmom, keď nebol schválený predaj 
športového domu ani úver.  
 
PhDr. Bella navrhol vzatie preklenovacieho úveru namiesto odpredaja športového domu. 
 
Ing. Plţ ik podporil návrh schválenia preklenovacieho úveru. 
 
p. starosta odpovedal, ţ e by boli porušené podmienky zmluvy.  
 
Mgr. Mgr. Belica uviedol, ţ e preklenovací úver by bol prudko v rozpore so zmluvou. Opýtal sa, 
prečo od 29.10. doposiaľ neboli zmenené podmienky zo systému prefinancovania na systém 
refundácie.  Obec si reálne nemôţ e zobrať úver.  
 
PhDr. Bella uviedol, ţ e Ing. Stanovský mu povedal, ţ e je to telefonicky dohodnuté, je to otázka 
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jedného dňa. 
 
p. Miert povedal, ţ e poslanci majú obavu, ţ e schválením rozpočtu je voľná ruka na odpredaj 
športového domu. Opýtal sa, čo hrozí v prípade neschválenia rozpočtu. 
 
p. starosta odpovedal, ţ e toto nie je moţ né zo zákona. Môţ e sa to udiať jedine na základe uznesenia 
OZ. V prípade neschválenia rozpočtu banka neposkytne obci úver.  
 
PhDr. Bella uviedol, ţ e ak bude rozpočet navrhnutý tak, ţ e tam budú len náklady, ktoré sa musia 
zaplatiť a sú podmienené úverom. Zníţ ia sa náklady na hasičiareň z 501.363 na 203.828 € 
(neoprávnené náklady 98 tis. € + 106 tis. € na neoprávnené náklady, ktoré nám budú vrátené) a u ZŠ 
580 tis. € z úveru poníţ iť na 74.289 € (45.286 + 29.003 € ), vtedy rozpočet podporí. 
Navrhol zrušiť v návrhu predaj športového domu a potravín v sume 492.800 €, úver zníţ iť o 62.635 
€, granty opraviť na 96.903 € s tým, ţ e suma, ktorá ostane sa vyčlení na okná v MŠ. 
 
Prítomní sa dohodli na 1-hodinovej prestávke, čo bolo jednohlasne schválené 11 prítomnými 
poslancami. 
 
p. starosta po prestávke poţ iadal o návrh uznesenia. 
 
Mgr. Orelová naniesla návrh uznesenia na schválenie obecného rozpočtu na r. 2012 so 
zapracovaním zmien: 
a) Beţ né príjmy celkom            1.845.559 € 
    Beţ né výdavky            1.641.442 € 
b) Kapitálové príjmy                 19.600 € 
    Kapitálové výdavky   297.717 € 
c) Príjmové finančné operácie  182.000 € 
    Výdavkové finančné operácie         108.000 € 
a s akceptáciou zmien rozpočtu: 

 v príjmovej časti poloţ ka kapitálové príjmy – zmena z 84.800 na 19.600 € 
 v poloţ ke príjmy fyzických osôb bankové úvery – zmena z 578.520 na 182.000 € 
 Kapitálové príjmy – zmena z 840.800 na 19.600 € 
 Rozpočet príjmy spolu – zmena z 84.800 2.047.159 € 

Rozpočet výdavkov: 
 Kapitola 04513 Rutinná a štandardná údrţ ba komunikácií – zmena z 0,- na 5.000 € 
 Kapitola 0510 Nakladanie s odpadmi – zmena zo 115.343 na 100.093 € 
 Kapitola 630 Tovary a sluţ by – zmena zo 115.098 na 99.848 € 
 Kapitola 0810 Rekreačné a športové sluţ by – zmena poloţ ky 640 na TV a šport z 0,- na 

14.350 € 
 Poloţ ka 630 Tovary a sluţ by – zmena z 27.600 na 23.500 € 

Celkom zmena kapitoly z 27.600 na 37.850 € 
V kapitole 09111 – Predškolská výchova: 
Zmena poloţ ky 630 – zmena z 29.192 na 44.043 € 
Celkom predškolská výchova – zmena zo 159.772 na 174.623 € 
Beţ né výdavky celkom – zmena z 1.601.611 na 1.641.442 € 
Kapitálové výdavky – poloţ ka 0912 – Rekonštrukcia ZŠ – zmena zo 610.000 na 74.289 € 
Kapitola 03218 – Rekonštrukcia budovy PO – zmena zo 144.688 na 203.828 € 
Kapitálové výdavky spolu – zmena zo 774.288 na 297.717 € 
Výdavky spolu – zmena z 2.483.899   na 2.047.159 € 
 
Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým sa schvaľuje obecný rozpočet na r. 2012 so zapracovanými 
zmenami, Obecné zastupiteľstvo vzalo na vedomie návrh rozpočtu na r. 2013-2014: 
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Za: 9 –  p. Miháliková, p. Makovník, p. Miert, MUDr. Konvit, Mgr. Orelová, PhDr. Bella, Ing. 
Jamriška, MUDr. Koyš, Mgr. Mgr. Belica 
Proti: 1 – p. Rybár 
Zdržali sa: 1 – Mgr. Ďaďová 
 
Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým sa presúvajú finančné prostriedky vo výške 3.786 € z 
odpadov na rekonštrukciu ZŠ: 
Za: 10 –  p. Miháliková, Mgr. Ďaďová,  p. Makovník, p. Miert, MUDr. Konvit, Mgr. Orelová, 
PhDr. Bella, Ing. Jamriška, MUDr. Koyš, Mgr. Mgr. Belica 
Proti: 0 
Zdržali sa: 1 – p. Rybár 
 
R ô z n e  
 
Rozprava: p. Miert, Mgr. Ďaďová, Mgr. Orelová, PhDr. Bella 
 
p. Miert povedal, ţ e počas prestávky bol napadnutý p. Rybárom. Verejne prehlásil, ţ e nič také 
nepovedal, záleţ itosť je nedorozumením.  
 
Mgr. Ďaďová naniesla, ţ e z komisie vyšiel návrh, ţ e kosenie trávy je nákladné, túto činnosť by 
mohli vykonávať pracovníci VPP. 
 
p. prednosta odpovedal, ţ e techniku nie je vhodné dávať pracovníkom VPP, obec by preplatila viac 
na servise strojov. 
 
p. Makovník navrhol, aby multifunkčné ihrisko kosil školník. 
 
p. prednosta dodal, ţ e nesúhlasí s nasadením pracovníkov VPP, iný variant je moţ ný. 
 
Mgr. Orelová informovala o pláne kultúrnych akcií. 
 
p. starosta informoval, ţ e poţ iadal Ústav politických vied o transfer na Hodţ ove dni - 2.500 € na 
plagát, Hodţ ovu esej. Má záujem o vystúpenie Lúčnice. 
 
Mgr. Ďaďová povedala, ţ e v rozpočte je vyčlenených 2.500 € na Hodţ ove dni.  
 
Mgr. Orelová povedala, ţ e vo VZN o pobyte dieťaťa v MŠ bol schválený príspevok vo výške 
najviac 20 %. Opýtala sa, kto určí pevnú sumu. 
 
PhDr. Bella odpovedal, ţ e keď je schválených 20 %  zo sumy ţ ivotného minima, suma sa bude 
meniť kaţ dý rok v závislosti na ţ ivotnom minime. 
 
Mgr. Orelová poţ iadala o konfrontáciu s nahrávkou OZ. 
 
PhDr. Bella navrhol prejednať elektronickú aukciu na zasadnutí OZ 25.1. 
 
p. starosta uviedol, ţ e komisia mu odporučila cez aukciu vybrať dodávateľa, nakoľko končí zmluva 
na dodávku potravín. Prvý januárový týţ deň by mala zasadnúť komisia, prehodnotiť obstaranie 
potravín MŠ spolu so ŠJ za účelom zníţ enia ceny. 
 
p. prednosta dodal, ţ e prvý týţ deň zasadne komisia, vyhodnotí viac firiem, viac ponúk. 
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PhDr. Bella povedal, ţ e obecná polícia nefunguje, ako by mala. Súkromné firmy chodia na zásahy, 
poplachy. Opýtal sa, ako s tým súvisia hasiči, policajti. 
 
p. starosta odpovedal, ţ e by došlo k porušeniu zákona, prídu o licenciu. 
 
PhDr. Bella dodal, ţ e od 1.4. platí novela zákona 369/1990 Zb. o obecnom zriadení. Opýtal sa, 
akými organizačnými zmenami je zamestnancom Ing. Hüber, p. Hušlová, dokedy bude zamestnaná  
p. Balková. p. starosta má informovať OZ o zmenách. 
 
p. starosta odpovedal, ţ e p. Balková bola poverená výkonom exekúcií, končí. Nové miesto nebolo 
vytvorené. 
 
PhDr. Bella poţ iadal prednostu o prípravu štatútu, rokovacieho poriadku do nasledujúceho OZ. 
Dodal, ţ e poštou mu prišiel pozdrav od obyvateľa Sučian, je mu jasné, kto je autorom, svedčí to o 
tom, ţ e ťaţ ko sa prehráva boj. 
Opýtal sa, či boli zaslané peniaze do školy. 
 
p. Ligáčová odpovedala, ţ e im chýbalo na zaplatenie faktúry za elektrinu, peniaze im boli zaslané. 
 
p. Makovník poţ iadal o schválenie dotácií pre športové kluby. 
 
p. Ligáčová odpovedala, ţ e hokejbalisti, kolkári čerpali dotácie, tieto neboli doposiaľ vyúčtované. 
 
p. starosta povedal, ţ e by bolo vhodné schváliť ocenenie „Sučianska fazuľka“, nakoľko sa blíţ i 
Sučiansky ples. Informoval, ţ e 21.12.2011 oslavuje Ever Púček 80 rokov. 
 
p. Miert dodal, ţ e sa jedná o umelca európskeho formátu. 
 
Hlasovanie za udelenie ocenenia čestného občianstva p. Everovi Púčekovi: 
Za: 7 - p. Miháliková, p. Makovník, p. Miert, MUDr. Konvit, Ing. Jamriška, Mgr. Mgr. Belica, 
MUDr. Koyš 
Proti: 0 
Zdržal sa: 4 – Mgr. Ďaďová, PhDr. Bella, p. Rybár 
Chýbala Mgr. Orelová  
 
 

Záver 

p. starosta poďakoval prítomným za účasť a zasadnutie OZ ukončil. 

 
 
Overovatelia zápisnice:     .....................................            ....................................... 
                                          Ing. Ján Jamriška                       Mgr. Mgr. Peter Belica 
       overovateľ      overovateľ  
 
                                             ......................................                   ........................................... 
                                               Mgr. Vladimír Olbert  JUDr. Jozef Petráš, CSc. 
                                                    prednosta OcÚ                                        starosta obce 
 
                                            .................................... 
                                             Viera Jašeková 
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